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»vecana razširjena seja 
počastitev praznika občine Velenje je bila v soboto 8. oktobra v Domu kulture v 
lenju svečana razširjena seja — Na seji so podelili srebrni grb občine Velenje 
bratenim občinam Vrnjačka Banja, Split in Subotica in letošnjo Kajuhovo nagrado 

tsnovni šoli Biba Roeck iz Šoštanja in prof. Ivanu Marinu - Po seji položili vence pred 
spomenikom „Onemele puške" 

Udeležencem seje sta se pred-
stavila še pevski zbor z osnovne 
šole Anton Aškerc in klapa 
„Kaštela" iz pobratene občine 
Split. 

Z razširjeno svečano sejo 
seh treh delegatskih zborov 
aše občinske skupščine smo v 
oboto obeležili oktober -
bčinski praznik Šaleške doli-

le. V domu kulture so se poleg 
delegatov občinske skupščine, 
predstavnikov družbenopolitič-
nih organizacij, združenega dela 
in samoupravnih skupnosti 
zbrali številni gostje. V naši 
sredini smo spet toplo pozdra-' 
vili prvega komandanta sloven-
ske partizanske vojske, častnega 
člana delovnega kolektiva REK 
Velenje in člana sveta federacije 

mo v celoti na 3. strani.) Ude-
ležence seje so pozdravili še 
Ante Krolo, v imenu delegacije 
iz Splita, Anton Sirovica, vodja 
delegacije iz Subotice, Radojko 
Markovič v imenu delegacije iz 
Vrnjačke Banje in Jože K obal v 
imenu kolektiva Splošne plovbe 
Piran. 

Predsednik komisije za po-
deljevanje nagrad in priznanj 
občine Velenje, Drago Tratnik 
je nato sporočil odločitev ob-
činske skupščine o letošnjih 
priznanjih in nagradah občine 
Velenje. Predsednik občinske 

Po seji so delegacije pobra-
tenih občin, Splošne plovbe 
Piran ter naše občinske skupšči-
ne in občinskih vodstev druž-
benopolitičnih organizacij polo-
žile k spomeniku „Onemele 
puške", vence. Šopek je pred 
spomenik položil tudi član 
sveta federacije Franc Leskošek 

639. žrtvam iz Šaleške 
doline so se poklonili tudi drugi 
udeleženci svečane razširjene 
seje vseh treh delegatskih zbo-
rov skupščine občine Velenje. 

V počastitev praznika skupščine občine Velenje je bila v soboto v Domu kulture v Velenju svečana 
razširjena seja vseh treh zborov velenjske občinske skupščine 

II. vzorčni sejem sozda Gorenje 
7. oktobra so odprli v Rdeči dvorani v Velenju drugi vzorčni sejem sozda Gorenje — Na priložnostni slovesnosti, ki sta 
se je udeležila tudi član sveta federacije, Franc Leskošek-Luka in sekretar izvršnega komiteja predsedstva Centralnega 
komiteja ZKJ, Stane Dolanc sta govorila predsednik izvršnega sveta skupščine občine Velenje, Franjo Kljun in 

generalni direktor sozd Gorenje, Ivan Atelšek ie razširjene seje se je udeležil tudi prvi komandant sloven-
skih partizanskih enot in član sveta federacije Franc Leskošek 
Luka, med nami pa so bi l i tudi predstavniki z Velenjem pobratenih 
mest - Vrnjačke Banje, Subotice in Splita ter Splošne Plovbe iz 
Pirana 

Franca Leskoška - Luko. Na 
svečanost stta prišla tudi član 
iredsedstva Slovenije, Tone 

le in člaan sveta republike, 
rane Šmo)n, pa prvoborci, 

borci in aktivisti NOV. Med 
nami so bi le delegacije z Vele-
njem pobrattenih občin — Spli-
ta, Subotice; in Vrnjačke Banje 
ter delegaciija Splošne plovbe 
pran. 

r Po himnii, ki j o je zaigrala 
rudarska goedba in po pozdravu 
bredstavnikeov pionirskega 
pdreda 1. šttajerskega bataljona 
k osnovne šole Anton Aškerc, 
k i so izročil i i članu sveta federa-
cije Francu Leskošku-Luki in 
predsedniku skupščine občine 
Velenje, Nesstlu Zganku šopka, 
je svečano ssejo občinske skup-
ščine vodilla podpredsednica 
Herma Grojznik. Udeležencem 
seje je prebirala pozdravne brzo-
javke s pozedravi in čestitkami 
delovnim Ijiudem in občanom 
občine Vellenje za občinski 
praznik, k i so j ih poslali pred-
sednik skupščine SRS dr. Mar-
jan Brecelj,, predsednica zbora 
občin slovemske skupščine Mara 
Zlebnik, sktupščini občin Slo-
venj Gradec: in Domžale, posad-
ka ladje V/elenje in kolektiv 
Splošne ploivbe Piran in drugi. 

Slavnostnni govornik na sveča-
ni razšiijeni i seji skupščine obči-
ne Velenje: je bil predsednik 
zbora zdruuženega dela Emo 
Rahten. (Njijegov govor objavlj a-

skupščine, Nestl Žgank pa je 
podelil predstavnikom pobra-
tenih občin Split, Subotica in 
Vmjačka Banja srebrni grb ob-
čine Velenje v znak priznanja 
za krepitev bratstva in enotno-
sti med našimi narodi in narod-
nostmi ter za uspešno sodelo-
vanje na vseh področjih dela in 
življenja. Nagrado Karel Destov-
nik-Kajuh pa sta prejela osnov-
na šola Biba Roeck iz Šoštanja 
in Ivan Marin, profesor glasbe. 

Na osnovni šoli Biba Roeck v 
Šoštanju so med prvimi v Slo-
veniji prešli na celodnevno os-
novno šolo, s čimer je zbor 
delavcev prevzel izredno odgo-
vorno nalogo. V drugem letu 
delovanja so že dosegli zavidljiv 
uspeh, tako v izobraževalnem 
kot vzgojnem smislu. V pretek-
lem šolskem letu so prešli na 
celodnevno šolo tudi peti raz-
redi, z letošnjim šolskim letom 
pa vsi ostali razredi in obe 
podružnici. Na šoli deluje Na-
potnikova galerija, k i opravlja 
kulturno poslanstvo, pomemb-
no za širše področje. 
"•Prof. Ivan Marin pa je prejel 
Kajuhovo nagrado za nesebič-
no, vztrajno in dobro strokovno 
delo pri razvijanju glasbene kul-
ture v občini. Izjemno se odli-
kuje na dveh področjih pri 
vodenju dekliškega pevskega 
zbora gimnazije Velenje in 
rudarske godbe. Poleg tega pa 
opravlja več pomembnih dolž-
nosti na kulturnem področju. 

Po končani i seji so se vsi udeleženci poklonili žrtvam fašizma iz 
Šaleške doliiiine, delegacije pobratenih občin, splošne plovbe Piran 
ter naše obč)činske skupščine in družbenopolitičnih vodstev pa so 
položile vencnce k spomeniku „Onemele puške" 

V petek 7. oktobra popoldan 
so v prisotnosti številnih gostov, 
med katerimi sta bila tudi član 
sveta federacije, Franc Lesko-
šek-Luka in sekretar izvršnega 
komiteja predsedstva central-
nega komiteja ZKJ, Stane Do-
lanc ter predstavnikov sozda 
Gorenje, družbenopolitičnih 
organizacij in skupščine občine 
Velenje, odprli v Rdeči dvorani 
v Velenju I I . vzorčni sejem 
sozda Gorenje. 

Uvodoma je o pomenu te 
manifestacije za Velenje in o 
vključevanju Gorenja v prizade-
vanja za še hitrejši razvoj spre-
govoril predsednik izvršnega 
sveta skupščine občine Velenje, 
Franjo Kljun. Pozdravil je odlo-
čitev delavcev, samoupravnih 
organov in organizatorjev proiz-

V petek, 7. oktobra so pred osnovno šolo Biba Roeck v Šoštanju 
odkril i doprsni kip revolucionarja in prvoborca Blaža Roecka — 
Bibe 

Gostje si z zanimanjem ogledujejo I I . vzorčni sejem sozda Gorenje 

=iiiiiiiiiiiiiiiniiiiiiiiiiiiiiiiiiiitiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiitiitiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiinMiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiin= 

| Združeno delo Šaleške in Savinjske doline | 
ustanavlja skupno temeljno banko 

5 Skupni koordinacijski odbor za spremljanje ustanavljanja temeljne = 
S banke za občini Velenje in Mozirje je pripravil gradivo za javno raz- | j 
E pravo „Šaleško - savinjska temeljna banka", ki ga objavljamo na 5. = 
= strani 
§f Pričujočo številko „Našega časa" smo tiskali v večji nakladi in jo = 
= prejmejo tudi vsi zaposleni v občini Mozirje, da bi se lahko kar naj- = 
= bolj podrobno seznanili z gradivom o novi „Šaleško-savinjski S 
E temeljni banki". 
= Ustanovitev temeljne banke za občini Velenje in Mozirje predsta- 5 
1 vlja nov korak v hotenjih in akcijah za kar najtesnejše sodelovanje = 
= združenega dela in občinskih skupnosti na vseh področjih dela in S 
E življenja. = 

VEČ O TEM NA STRANI 5. § 

îiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiriiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiifiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiitiiiiiiiiitiitiiiiiiiiiinniî  

vodnje ter poslovanja v sozdu 
Gorenje, da bo vzorčni sejem 
vsakoletna manifestacija v Vele-
nju, kjer je ta delovna organiza-
cija pričela strmo razvojno pot. 

Nato pa je med drugim tudi 
poudaril: „Razvqj združenega 
dela v sozdu Gorenje je resnič-
no velikega pomena tudi za 
občino Velenje. Odpirajo se 
namreč nove razsežnosti pri ob-
likovanju proizvodnih in po-
slovnih dejavnosti tukaj v Vele-
nju in v vseh krajih, kjer so 
organizacije združenega • dela. 
Te razsežnosti se nakazujejo v 
novi delovni organizaciji Gore-
nje — Promet, novih spoznanjih 
marketinga, spoznanjih znano-
sti pri dopolnjevanju repro-
celot, še boljšega nastopanja na 

(Nadaljevanje na 2. strani) 



V soboto, 8. oktobra ob 11. 
uri so se pred spomenikom na 
Cesti talcev v Šoštanju zbrali 
številni občani, predstavniki 
družbenopolitičnih organizacij 
občine, združenega dela, pred-
stavniki pobratenih občin, mla-
dinci in pionirji. Zbrali so se, da 
kot vsako leto doslej, tudi letos 
počastijo spomin na deset pad-
lih talcev, k i so 10. oktobra v 
tistem mračnem 1941 letu zara-
di krute in nesmiselne sle po 
maščevanju, obležali mrtvi pred 
puškinimi cevmi krutega sovraž-
nika. Zbrali so se, da obudijo 
spomin na vse žrtve narodno-
osvobodilne borbe v tej krajevni 
skupnosti, na vse padle širom 
naše domovine. 

Dobro pripravljen program je 
mnogim znova približal oddalje-
ne dogodke, tragedijo neusmi-
ljene krvave vojne, k i je kot 
lačna zver trgala najboljše hčere 
in sinove naše drage domovine. 

„Tukaj stojimo na kraju zlo-
čina. Deset talcev je stalo tu 
pred puškinimi cevmi. Obležali 
so! Streh pa še odmevajo! Mo-
rajo odmevati!", je z zanosom 
dejal Karel Kordež in nadalje-
val: „Tako kot takrat in še 
bolje bomo pripravljeni, če bo 
potrebno braniti domovino. 
Sile zla še niso strte. Znova j ih 

je mogoče spoznati po zločin-
skih dejanjih, znova j ih nekateri 
v svetu ne vidijo, ne prepozna-
jo. Že petič so oskruniti spo-
menik Bazoviških junakov. 
Skrunijo nam partizanska gro-
bišča na Koroškem, pehajo mla-
de fante iz koroških Sel pred 
dunajske sodnike. Svet je znova 
nemiren. Od največje vojne v 
zgodovini, od najstrašnejšega 
prelivanja krvi, najbolj krut ih 
zločinov so minila tr i desetletja, 
kol iko vojn so zanetili in kol iko 
krivičnih meja so znova začrta-
ti. Ne, sile zla nikoli ne miru-
jejo! 

Ko smo odkrivali spomenik 
tovarišu Titu v Velenju, so se v 
velikem plešočem krogu zavrte-
l i fantje in dekleta iz Vmjačke 
Banje, Splita, Subotice in Šale-
ške doline. Pisano mladostno 
kolo je zaključevalo čudoviti 
praznični dan s prekipevajočo 
navdušeno pesmijo: Druže Tito 
mi t i se kunemo! Naša dežela je 
dežela miru, dežela razcveta, 
dežela samoupravljanja, k i z 
gotovim korakom stopa po 
svojih poteh, v tem nemirnem 
iščočem svetu. Ob občinskem 
prazniku lahko spet ugotovimo, 
da so delovni ljudje iz Šaleške 
doline iz naše občine prispevali 
svoj del k podobi nove Jugosla-

Razprava o idejnem načrtu 
za Šalek II 

Znano je, da je naša občinska skupščina sredi jul i ja ^ 
sprejela več zazidalnih načrtov, med drugim tudi zazidalni \ 
načrt za območje Šalek I I , to je za prostor med Kidričevo in £ 
Šaleško cesto ter reko Pako. Zdaj pa je že izdelan idejni ž 
načrt izgradrije, tako za poslovni center kot tudi za 
stanovanjsko izgradnjo. 

Na posvetovanju, k i ga je pripravil zadrgo sredo popoldne 
predsednik velenjske občinske skupščine, Nestl Žgank, je bi l 
obrazložen idejni načrt izgradnje, v razpravi pa je tekla 

£ beseda o poslovnih objektih, funkcionalnosti stanovanj, 
^ poslovnih lokalih in vsem drugem, kar oblikuje celovito 
« stanovanjsko in poslovno izgradnj o 

(Nadaljevanje s 1. strani) 
tržišču, doslednejših rešitvah 
dohodkovnih odnosov in dru-
god. Tudi v sozdu Gorenje je 
dosegel nivo tehnoloških pro-
cesov in izkušenj ter znanja 
takšno stopnjo, da lahko smelo 
zatrdimo: „Danes ni težko pro-
izvesti nek izdelek, teže ga je 
prodati!" Zato smo prišli tudi v 
občini Velenje do novih spo-
znanj in usmeritev za še hitrejše 
in kvalitetnejše oblikovanje 
obstoječih procesov, raziskave 
tržišč in ncwih programov, kar 
bo v korist tako združenemu 
delu sestavljene organizacije 
združenega dela kot vsem 
ostalim. 

Naše lastne izkušnje potiju-
jejo načelo, k i ga odločno zago-
varjamo v naši občini in sicer, 
da mora imeti sleherna ozd 
lastno pot, lastno kreativno 
moč, celovite možnosti razvoja, 
vendar pa v razvojnem koncep-

tu, oziroma strategiji sozda. 
Poleg tega načela pa si iskreno 
želimo uveljaviti še drugo nače-
lo: „Kjer je združeno delo 
Gorenje, je tudi neprestani na-
predek kraja!" Na dosedanje 
rezultate sozda Gorenje, smo 
resnično lahko ponosni, kljub 
nekaterim težavam in proble-
mom, ki so ovirati razvojna 
gibanja, bodisi iz subjektivnih 
ali objektivnih vzrokov." 

Ob koncu pa je predsednik 
izvršnega sveta skupščine obči-
ne Velenje, Franjo Kl jun česti-
tal delavcem, strokovnjakom in 
sodelavcem sozda Gorenje k do-
seženim rezultatom in j im zaže-
lel še več spodbudnih dosežkov 
pri gospodaijenju in poslovanju 
v bodoče. 

Govoril pa je še generalni 
direktor sozda Gorenje, Ivan 
Atelšek. Poudaril je, da ni na-
ključje, da odpirajo že II . 
vzorčni sejem in nadaljeval: 

vije, k lepoti naše domovine. 
Pred svetlim spominom žrtev 
narodnoosvobodilne borbe, 
lahko tiho pomislimo — nismo 
izdati vaših idealov". S temi 
besedami je zaključil svoj topel, 
prisrčen slavnostni govor Karel 
Kordež. Mnogim so se v teh 
svečanih trenutkih zameglile 
oči, mnogim so kanile solze 
preko lic. 

Spominska svečanost se je 
nato končala s polaganjem 
vencev pred vsa obeležja narod-
noosvobodilne borbe v krajevni 
skupnosti. S tem aktom pa se je 
končalo tudi praznovanje kra-
jevnega praznika. 

Prav bi bilo, da ne bi ostale 
globoke besede s te proslave le 
tegoben trenutek v našem spo-
minu, temveč, da bi se vedno in 
povsod pri vseh svojih dejanjih 
zavedati žrtev, k i so prelile kr i 
za naš srečnejši, lepši vsakdan. 

p l i m i ! M « 

Spomin na padle žrtve je še vedno živ 

Na slavnostni seji v Šoštanju podelili priznanja in plakete - Miloš Vovk, predsednik 
krajevne skupnosti poudaril pomen narodnoosvobodilne borbe - Pred kulturnim 

domom odkrili kip Dekliški akt 

Skupno z občinskim prazni-
kom praznujejo Šoštanjčani 
tudi svoj krajevni praznik. To je 
še posebej priložnost, da obu-
dijo spomin na uspešen napad 
45 borcev prvega Štajerskega 
bataljona, ki so pred 36 leti, v 
noči med 7. in 8. oktobrom 
vpadli v mesto in dve uri gospo-
darili v njem. To pa je tudi 
priložnost, da se vsem, k i so 
žrtvovali življenja v vojni moriji, 
izrazi spoštovanje, da se z de-
lovnimi zmagami potrdi, da nji-
hove žrtve niso bile zaman. 

Tudi na četrtkovi razširjeni 
slavnostni seji krajevne skupno-
sti Šoštanj, k i j o je vodil pred-

V počastitev praznika občine Velenje so odprli v petek popoldan v 
Rdeči dvorani v Velenju I I . vzorčni sejem sozda Gorenje. Na to 
komercialno razstavo bodo v prihodnjih dneh prišli številni domači 
in inozemski partnerji Gorenja, da b i se dogovorili o sodelovanju za 
leto 1978. " 

,JDanes, ko predstavljamo izdel-
ke za prihodnje leto, boste 
lahko sami spoznati kakšen na-
predek smo dosegli že v leto-
šnjem letu. Videli boste lahko, 
kaj je naš delavec, naš inženir, 
ekonomist in tehnik s svojim 
delom prispeval, da bi v prihod-
njem letu še bolj zadovoljili 
tržišče. Letošnja realizacija 9 
milijard in pol din, ali prihodnje 
leto predvidena 12 milijard 
dinaijev, niso male številke." 
Generalni direktor sozda Gore-
nje je govoril tudi o razvoju in 
nadaljeval: „Sejem v Velenju je 
tudi način, kako povezati zdru-
ženo delo, kako povezati trgov-
ce, znanstvenike, pa naj si bo to 
iz inštitutov, trgovce doma, 
trgovce iz inozemstva, saj tukaj 
zaključimo 80 odstotkov svoje 
predvidene proizvodnje za na-
slednje leto. 18.000 delavcev 
sozda Gorenje se zaveda, da 
moramo soustvarjati in jačati 
samoupravno Jugoslavijo in naši 
prispevki so pomembni. Prav 
tako se zavedamo, da moramo 
prispevati vse k še večjemu teh-
nološkemu napredku, k še bolj-
šemu razreševanju medsebojnih 
odnosov, k večji dohodkovni 
povezanosti cele Jugoslavije. To 
pa je dokaz naše rasti, našega 
standarda, velike zavesti naših 
delovnih l judi." 

Po priložnostnem kulturnem 
programu, v katerem sta sode-
lovala godba z Mute in mešani 
pevski zbor Gorenje, je general-
ni direktor sozda Gorenje, Ivan 
Atelšek povabil vse prisotne, da 
si ogledajo komercialno razsta-
vo izdelkov Gorenja, na katero 
bodo v prihodnjih dneh prišli 
številni domači in inozemski 
partnerji Gorenja, da bi se do-
govorili o sodelovanju za leto 
1978. 

sednik zbora delegatov krajevne 
skupnosti Anton Kugonič, je 
bilo tako. 

Predsednik sveta krajevne 
skupnosti, Miloš Vovk je v svo-
jem slavnostnem govoru pouda-
ril velik pomen narodnoosvo-
bodilne borbe za nastanek nove 
socialistične samoupravne Jugo-
slavije, bratstva in enotnosti ter 
preobrazbe celotne družbene 
skupnosti v socialno ekonom-
skih in narodnopolitičnih izho-
diščih. Miloš Vovk je ob koncu 
svojega govora dejal: „Zavedati 
se moramo, da je vse kar smo 
dosegli, kar imamo, plod narod-
noosvobodilne borbe in ljudske 
revolucije, k i se nadaljuje tudi 
danes z osvobajanjem človeka,, 
z bojem za njegovo socialno 
varnost in blagostanje v naši 
samoupravni neodvisni suvereni 
in neuvrščeni Jugoslaviji pod 
Titovim vodstvom." 

Po slavnostnem govoru, so 
petim najzaslužnejšim krajanom 
podelili priznanja in plakete ter 
j im tako izkazali spoštovanje za 
njihov nesebičen trud pri delu 
in razvoju krajevne skupnosti. 
Plakete in priznanja so prejeli 
Cilka Trobej, Jože Pibemik, 
Ivan Gošnik, Ivan Gusič in 
Miloš Vovk. S podelitvijo pri-
znanj se je slavnostna seja tudi 

končala. Vsi udeleženci so nato 
odšli še na ploščad pred kultur-
nim in zdravstvenim domom, 
kjer se bo v prihodnjih letih 
razvilo novo središče mesta, in 
prisostvovali odkritju odlitka 
kipa „dekliški akt", delo aka-
demskega kiparja Tineta Kosa. 
S tem kipom se je mesto Šo-
štanj še bolj kulturno oplemeni-
tilo, potrebno pa bo (tako so 
menili ob odkrit ju kipa) v pri-
hodnjih letih storiti v tej smeri 
še veliko več. 

SEJA 
IZVRŠNEGA SVETA 

V ponedeljek, 17. oktobra, 
se bo sešel na svoji 106. seji Iz-
vršni svet skupščine občine Ve-
lenje. Na dnevnem redu bo sa-
nacijski program tozda Elektro-
kovinarski obrati RŠC Velenje, 
stališče RŠC Velenje o plače-
vanju prispevkov po družbenem 
dogovoru, informacija o pri-
pravljalnih delih za izgradnjo 
avtoservisa, stališča izvršnega 
odbora K K SZDL Velenje -
Center levi breg o problematiki 
izgradnje glasbene šole ter poro-
čil i o izvršenem fluorografi-
ranju ter o seji sveta občin 
celjskega območja. 

Skupščina 
Šaleškega 

študentskega 
kluba 

Popoldne bo v dvorani 
Skupščine občine Velenje 
redna letna skupščina Šale-
škega študentskega kluba. 
Na dnevnem redu je obrav-
nava poročila o delu v pre-
teklem letu in sprejem okvir-
nega programa dela za leto 
1977/78, obravnavali bodo 
predlog statuta in zaščitnega 
znaka Šaleškega študentske-
ga kluba, govora pa bo še o 
osnutku predloga sprememb 
in dopolnitev družbenega 
dogovora o oblikovanju in 
izvajanju štipendijske poli-
tike v SR Sloveniji. 

Skupna seja 
izvršilnih odborov LB* 
Za petek, 14. oktobra je' 

sklicana 24. skupna seja 
obeh izvršilnih odborov vele-
njske podružnice Ljubljan-
ske banke. Člani izvršilni 
odborov bodo obravnavali 
pripombe k osnutku samo-
upravnega sporazuma 
združitvi v temeljno banko 
ter pripombe k osnutku 
samoupravnega sporazuma 
združitvi v Ljubljansko ban-
ko, določiti pa bodo tu< 
predlog dnevnega reda 
11. zbor Ljubljanske banke, 
podružnice Velenje. Dnevni 
red predvideva obravnavo i 
nekaterih drugih tekoči 
vprašanj. 

za 

s^mopmtrtUm 

V krajevni skupnosti Stara vas so odprli prejšnji četrtek 6. oktobra sodobno samopostrei 
trgovino, enoto ljubljanske Name, TOZD veleblagovnica Velenje. Sto štirideset m2 prodajnih po 
so se razveselile predvsem gospodinje te in sosednjih krajevnih skupnosti, saj je bila trgovina resn 
zelo potrebna. V novi trgovini bodo nudili meso, mesne izdelke, kruh, sadje in zelenjavo in i1 

prehrambene izdelke ter gospodinjske pripomočke. 
Na priložnostni slovesnosti je najprg spregovoril vršilec dolžnosti direktorja Veleblago._ 

Velenju, Marjan Komar, nato pa še predsednik sveta krajevne skupnosti Stara vas, Alojz Holešek, 
nov objekt tudi predal namenu. 

Investicijska vrednost nove samopostrežne trgovine je znašala pet milijonov dinarjev, izvajalec del p 
je bi l GIP Vegrad Velenje. 

NAŠ CAS 
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Nase in za mlada pokolenja smo prevzeli veliko odgovornost 
I z g o v o r a E rna R a h t e n a , p redsedn ika zbora združenega de la skupšč i ne o b č i n e V e l e n j e na svečan i 

azš i r j en i sej i SO V e l e n j e , 8 . o k t o b r a 1 9 7 7 v p o č a s t i t e v obč inskega p r a z n i k a - Z z a d o v o l j s t v o m l a h k o 
; o t o v i m o , da smo ves naš u t r i p ž iv l jen ja i n dela, vse naše akc i je i n de javnos t i usmer i l i k t e m u , da b i 
:di naša o b č i n s k a s k u p n o s t , naše z d r u ž e n o d e l o i n o b č a n i p r i speva l i svo j s k r o m e n , vendar d o s t o j e n 
elež k p r a z n o v a n j u T i t o v i h i n p a r t i j s k i h j u b i l e j e v - N a vseh p o d r o č j i h d ružbenega i n gospodarskega 
i v l j en ja v o b č i n i nas č a k a j o še ve l i ke na loge, k i j i h b o m o l a h k o uspešno reševal i , če b o m o upoš teva l i 

i znan je , da m o r a m o č i m v e č us tva r i t i , če h o č e m o več d e l i t i in da m o r a o d e l i t v i o d l o č a t i t i s t i , k i 
us tva r ja - delavec - L e o d nas vseh j e o d v i s n o , k a k o b o m o ž ive l i j u t r i ! 

L e t o š n j i i z j e m n o p o m e m b n i 
v e l i č a s t n i j u b i l e j i , k i j i h z 

vsem ž a r o m , t o p l i n o in l j ube z -
i jo p r a z n u j e i n p ros lav l ja vsa 

a f i s t i čna samoup ravna Jugo-
iv i ja, so n e d v o m n a in spon-

a p o t r d i t e v revo luc i je naše 
i a l i s t i č n e samoupravne skup-

nos t i , t e r d a j e naš d e l o v n i č lo -
tvek, k o t nosi lec te revo luc i j e o b 
t r i j ih z n o v a dokaza l i n i z p r i č a l 
svo jo ž i v l j e n s k o m o č i n spo-

d o b n o s t . 
f T i t o v i j u b i l e j i ne o d p i r a j o 
samo g l o b i n e i n p o m e n a naše 
revo luc i j e i n razvo ja social is-

r t i č n e samoupravne demok ra -
c i j e , t e m v e č segajo p o svo j i 
;vseb in i p r e k o j u b i l e j n e g a l e ta , 
k o t č v r s t a o p o r a in k a ž i p o t 
našemu n a d a l j n j e m u samou-
p r a v n e m u razvo ju . 

O b p r a z n i k u naše o b č i n e 
l a h k o z z a d o v o l j s t v o m p r i t r d i -

•mo , d a s m o ves naš u t r i p ž iv l je-
n ja i n de la , vse naše akc i je i n 

(de javnos t i usmer i l i k t e m u , da 
b i t u d i naša o b č i n s k a s k u p n o s t , 
naše z d r u ž e n o d e l o in o b č a n i 
p r i speva l i svoj s k r o m e n , vendar 

, d o s t o j e n de lež k t e m j u b i l e j e m . 
> Geslo — T i t o naš v z o r - j e b i l o 
[ vg ra j eno v naše v s a k o d n e v n o 
I, de lo i n ž i v l j en je ter n a m je b i l o 
i z v o r p o l e t a i n v r e d n o t a , n a 
osnov i ka te re smo t u d i v t e m 
l e t u dosegal i r e s n i č n o ve l i k 
n a p r e d e k v m a t e r i a l n e m razvo ju 
t e r v r a z v o j u s a m o u p r a v n i h in 
s o c i a l i s t i č n i h o d n o s o v v naših 
d r u ž b e n i h skupnos t i . 

Le n a osnov i t o l i k š n i h de lov-
n i h i n o b č e d r u ž b e n i h rezu l ta-
t o v naše s k u p n o s t i je b i l a u te -
m e l j e n a edl instvena o d l o č i t e v 
d e l o v n i h l juad i naše o b č i n e , da 
p o s t a v i j o i s p o m e n i k maršala 
T i t a . 

S t e m deejanjem, k i je izraz 
g l o b o k e g a sspoštovanja p r v e m u 
b o r c u naše revo luc i je , p a smo 
p r e v z e l i naste i n za m l a d a p o k o -
l en ja v e l i k o o d g o v o r n o s t , da 
b o m o še z v e č j i m zanosom i n 
v o l j o , č v r s t o e n o t n i , u resn iče-
va l i n jegove: ide je i n v i z i j o naše 
še lepše p r i h i o d n o s t i . 

T o v a r i š i c e in tovar iš i ! 
Naša z g o d o v i n s k a s tvarnos t 

i m a š t e v i l n a o b d o b j a , m e j n i k e 
i n obe lež ja . , ob k a t e r i h se z 
b r e z m e j n i m spoš tovan jem i n 
h v a l e ž n o s t j o p o k l a n j a m o spo-
m i n u vseh, I k i so za ceno l a s t n i h 
ž i v l j en j b i l i Ibo j za osnovno eksi-
s t e n c o nekeega na roda , k i m u 
s t o l e t j a n i b i l o d a n o i z p r i č a t i 

svo jo b i t nos t , k i so k l j u b o v a l i 
o r k a n u faš is t ičnega nasi l ja , k i 
so p r e k o n o č i preras l i iz m a l i h , 
n e z n a n i h in a n o n i m n i h l j u d i v 
gjasnike b o j a , svobode in ena-
k o p r a v n o s t i . 

E d e n t a k i h m e j n i k o v je 8. 
o k t o b e r 1941. 

Par t i zansk i napad na mes to 
Šoštanj , v os r č j u o k u p i r a n e 
Šta jerske, k i j i je H i d e r pr isegel 
t o t a l n o p o n e m č e n j e in p r i k l j u -
č i t e v k r a j hu , j e i m e l g l o b o k in 
ne izb r i sen p s i h o l o š k i u č i n e k . 
Č e so dos le j l j u d j e z n e m o 
g rozo z r l i v k r v a v o rdeče 
nemške razglase, k i so nazna-
n ja l i s m r t n j i h o v i h n a j d r a ž j i h , 
so ods le j zanes l j i vo ve rova l i , da 
je vsaka nova ž r tev o k u p a t o r j e -
vega nasi l ja k o r a k b l i že k svo-
b o d i . 

Z m a g a nad t e m o i n nas i l jem 
faš izma i n zmaga soc ia l i s t i čne 
revo luc i je n i p r ines la jugos lo -
v a n s k i m n a r o d o m in narod-
n o s t i m le nac iona lne svobode , 
t e m v e č t u d i soc ia lno s v o b o d o , 
k i i m a svoje teme l j e v revo lu -
c i o n a r n i h u k r e p i h , s k a t e r i m i so 
b i le za vselej i zpod rezane k o r e -
n i n e vsak ršnemu i z k o r i š č a n j u 
i n us tva r jena osnova za n o v o , 
soc ia l i s t i čno gospoda rs t vo i n 
nove , samoupravne soc ia l i s t i čne 
odnose v naši d r u ž b i . 

Danes p o t r ideset i n več l e t i h 
i zg radn je soc ia l i s t i čne Jugosla-
v i je n i m o g o č e v vsej d r u ž b e n i 
p o m e m b n o s t i p r i k a z a t i i n 
o c e n i t i vsega t is tega, ka r s m o 
dosegli v nada l jevan ju revo luc i je 
p o v o j n i . K l j u b t e m u pa l a h k o 
m i r n o r e č e m o , da s m o v k ra t -
k e m o b d o b j u ene generaci je 
dosegli o g r o m e n vsestranski 
d r u ž b e n o e k o n o m s k i n a p r e d e k , 
s k a k r š n i m se l a h k o ponaša le 
m a l o k a t e r a dežela v svetu. 

Svobodn i in neodv i sn i , orga-
n i z i r an i v s a m o u p r a v n i socia-
l i s t i č n i d r u ž b i , z u g l e d o m v 
svetu - k a r vse s m o doseg l i p o d 
T i t o v i m v o d s t v o m — se l a h k o 
de lovn i l j u d j e b re z precenje-
vanja doseženega i n b rez lažne 
s k r o m n o s t i s p o n o s o m o z r e m o 
na p r e h o j e n o p o t in sadove 
svojega de la i n z a t o t u d i s samo-
z a u p a n j e m g l e d a m o v p r i h o d -
nos t . Vse t e p o z i t i v n e spre-
m e m b e na p o d r o č j u mate r ia l -
nega razvo ja i n s o c i a l i s t i č n i h 
s a m o u p r a v n i h o d n o s o v v naši 
d r u ž b i so p r i so tne t u d i v naši, 

ve len jsk i , 
s k u p n o s t i . 

o b č i n s k i d r u ž b e n i 

V z a d n j i h l e t i h sta se v 
o b č i n i Ve len je m o č n o spreme-
n i l i s t r u k t u r a gospodars tva in 
s o c i a l n o - e k o n o m s k a s t r u k t u r a 
preb iva ls tva . V e d n o več j i d ruž-
ben i p r o i z v o d , i n tenz i vne inve-
st ic i jske na ložbe, v e l i k o š tev i l o 
n o v i h d e l o v n i h mes t , i zpopo l -
n jevanje s t r o k o v n o s t i zaposle-
n i h , vse več je m o ž n o s t i doma-
čega t r ž i šča in vse širše vk l j u -
čevanje v m e d n a r o d n o de l i t ev 
de la , ob p o g l o b l j e n i h samo-
u p r a v n i h o d n o s i h n a us tavn i 
p o d l a g i i n z a k o n a o z d r u ž e n e m 
de lu — t o so g lavni vzvod i 

p lanske obveznos t i i n t a k o 
zago tov i l i m a t e r i a l n o o s n o v o za 
izvajanje spre je t ih p l a n s k i h 
na log . Z a uspešno i z v e d b o 
na log , na soc ia l nem, pa t u d i 
gospodarskem p o d r o č j u , j e 
p c 6 e b n o p o m e m b n o , da se v 
n j i h o v o reševanje č i m širše 
v k l j u č i j o de lavc i v t e m e l j n i h 
o rgan izac i jah združenega de la 
ter de l ovn i l j u d j e i n o b č a n i v 
k r a j e v n i h i n s a m o u p r a v n i h in te -
resn ih s k u p n o s t i h . N j i h o v a 
p o z o r n o s t m o r a b i t i osredo-
t o č e n a n a o b l i k o v a n j e progra-
m o v dela in razvo ja , na n j i h o v 
obseg i n rea lnos t glede na raz-
p o l o ž l j i v a sredstva i n na t e k o č e 
spreml jan je i zva jan ja p rog ra -
m o v . 

T u d i na gospodarskem 
p o d r o č j u o b č i n e so b i l i dose-
žen i neka te r i d o b r i r ezu l t a t i , k i 
se od raža jo z last i v p o n o v n e m 
ož i v l j an ju ma te r i a l ne p r o i z -
v o d n j e i n s t o r i t e v i n v rasti 
r e p r o d u k t i v n e sposobnos t i 

našega nap redovan ja i n vse b o l j 
ugodnega ž iv l jen jskega in 
d ružbenega s tandarda . 

Z n a t e n nap redek smo v 
z a d n j i h l e t i h dosegl i p redvsem v 
soc ia l nem razvo ju o b č i n e , k j e r 
s m o z i zg radn jo n o v i h z m o g l j i -
vost i us tvar i l i bo l jše ma te r i a l ne 
pogo je , zlast i g lede s tano-
van j sk ih razmer in k o m u n a l n e 
h ig iene, zdravstvenega i n soci-
alnega varstva o b č a n o v , varstva 
o t r o k in i zobraževan ja , za k a r 
so sredstva zd ruževa l i d e l o v n i 
l j u d j e i n o b č a n i . P r i č a k o v a t i 
s m e m o , da b o m o p r o b l e m e na 
t e m p o d r o č j u v p r i h o d n j e 
h i t r e j e i n laž je reševal i , saj s m o 
v l e t o š n j e m l e t u spre je l i dogo-
vo re i n samoupravne sporazume 
o t e m e l j i h p l anov za srednje-
r o č n o o b d o b j e d o l e t a 1 9 8 0 , s 
k a t e r i m i smo o p r e d e l i l i k o n -
k r e t n e p lanske o d l o č i t v e i n 

Pozdravi in čestitke 
Radojjko Markovič, 

. . vodjja delegacije 
I iz Vrrnjačke Banje 

, 4 m a m ppr i je tno d o l ž n o s t , da 
vas v i m e n u a d r u ž b e n o p o l i t i č n i h 
o r g a n i z a c i j , , de lovn ih l j u d i i n 
o b č a n o v V f r n j a č k e Banje ter v 
s v o j e m i r rnenu na jp r i s rčne je 
p o z d r a v i m , , čes t i tam za vaš 
p r a z n i k i n ž žel im v e l i k o uspehov 
v n a d a l j n j e n m de lu . 

O razvo j i j u vaše o b č i n e vemo 
v e l i k o . S l i š i a l i smo t u d i danes. 
O m e n i m i n a j k o l os, g igant 
G o r e n j e , k i i ni poznan le v Jugo-
s lav i j i , amppak š i rom p o svetu. 
Vsega tega j pa ne b i dosegl i b rez 
o r g a n i z i r a n j i h soc ia l i s t i čn ih s i l , 
b r ez sode ldovan ja našega delav-
skega raz reeda , brez ve l ike akc i je 
e n o t n o s t i v vseh naših d e l o v n i h 
l j u d i , b re z i Zveze k o m u n i s t o v , 
na č e l u ka t i t e re je že 4 0 l e t n a m 
vsem drag, „ tovariš T i t o . V l e t u 
T i t o v i h i n r naših j ub i l e jev , l a h k o 
s p o n o s o m n rečemo, da i m a za 
ves razvo j i ve l i ko zaslug T i t o v o 

v e l i k o de lo , k o t resn ičen iz raz 
m l a d o s t i vseh generac i j , k i stre-
m i j o k l j u d s k i s reč i . T i t o v delež 
je v svo jem b i s t vu vedno svež, v 
vseb in i i n težn jah v e d n o o d p r t 
k n o v i m i n p r o g r e s i v n i m per-
s p e k t i v a m , i n t o ne le v naših 
o k v i r i h , t e m v e č za c e l o t n o p ro -
gres ivno č loveš tvo . I m e T i t o se 
j e v vseh l e t i h n jegovega revo lu -
c iona rnega de la i n us t va r j an ja 
p o i s t o v e t i l o s s t r e m l j e n j e m in 
b o r b a m za progres vseh gene-
rac i j š i r o m sveta. T a k o ne le iz 
naše d o m o v i n e , a m p a k i z vsega 
sveta p r i ha ja j o i z raz i zahvale 
de lavcu k o v i n a r j u , , i lega lcu, 
m a r k s i s t u i n h u m a n i s t u , b o r c u 
in v o j s k o v o d j i , k o m a n d a n t u i n 
marša lu , t r i k r a t n e m u h e r o j u i n 
d o k t o r j u v o j n i h znanos t i , 
b o r c u za m i r in d r ž a v n i k u ter 
m e š č a n u sveta Jo s i p u B r o z u 
T i t u . Z a t o naj ž i v i ve l i kan naš ih 
n a r o d o v tovar iš T i t o , na j ž iv i 
b r a t s t v o i n ed ins t vo naših naro-
dov i n n a r o d n o s t i , n a j se še 
napre j k r e p i p r i j a t e l j s t vo m e d 

i n naš ima o b č i n a m a Ve len je 
V r n j a č k a Banja. Ž i v e l i ! " 

Jože Kobal, 
predstavnik 

delovnega kolektiva 
Splošne plovbe 

Piran 
„ D o l e t e l a me j e i z redna čast , 

da k o t p o m o r š č a k v i m e n u 
de lovnega k o l e k t i v a Splošne 
p lovbe iz P i rana i n še posebej 
posadke lad je , k i nos i ime p o 
vašem l e p e m mes tu na j iskrene je 
č e s t i t a m o b vašem o b č i n s k e m 
p r a z n i k u . P r e p r i č a n sem, da 
t u d i s t i k i m e d d e l o v n i m i k o l e k -
t i v i i n o b č i n a m i , k r e p i j o m ise l o 
b r a t s t v u i n e n o t n o s t i . 

Ž e t o , d a s m o pred laga l i , da 
nos i ena naš ih na jmode rne j š i h 
l a d i j i m e p o vašem m e s t u , vas 
l a h k o p r e p r i č a , k a k o g l o b o k o 
c e n i m o de lovne uspehe, k i ste 
j i h dosegl i v vaši o b č i n i . Z a t o 
v a m še e n k r a t i s k r e n o čes t i t am 
i n že l im še več d e l o v n i h uspe-
h o v ! " 

Brzojavke za praznik 
Ker mi ni mogoče odzvati se vašemu prijaznemu povabilu 

in se udeležili svečane seje v počastitev praznika vaše 
občine, sprejmite prosim na ta način moje iskrene čestitke z 
izrazi priznanja delovnim ljudem, organizacijam združenega 
dela in vsem samoupravnim organizacijam in skupnostim ter 
vaši občinski skupščini za dosežene pomembne uspehe v 
gospodarskem in v vseh družbenih dejavnostih, ki ste jih 
dosegli v preteklem letu in z iskreno željo, da bi bil tudi v 
prihodnje vaš celotni razvoj čimbolj uspešen. 

MARJAN BRECEU 

Iskrene čestitke vsem občanom občine Velenje ob občin-
skem prazniku. 

Želimo, da bi tudi v bodoče složno in ponosno gradili 
svoje mesto ter bogatili občinsko in širšo družbeno skupnost 
s sadovi dela in s humanizmom samoupravnih medčloveških 
odnosov. 

POSADKA LADJE VELENJE in 
kolektiv Splošne plovbe Piran 

Vsem delovnim ljudem in občanom čestitam za praznik 
občine ter želim še nadaljnjih uspehov. 

PREDSEDNICA 
ZBORA OBČIN SKUPŠČINE SRS 

MARA ŽLEBNIK 

Za praznik občine sprejmite iskrene čestitke in najboljše 
želje vsem občanom, delovnim organizacijam samoupravnim 
skupnostim in družbenopolitičnim orgariizacijam, da bi tudi 
v bodoče dosegali čimbojše delovne uspehe. 

PREDSEDNIK SO SLOVENJ GRADEC 
IVAN URŠIČ 

PREDSEDNIK IS SO SLOVENJ GRADEC 
PETER PLANINŠEC I 

S lavnos tn i g o v o r n i k na svečani rr<zširjeni seji j e b i l p redsedn i k 
z b o r a združenega dela, E r n o R a h t e n 

gospodarstva. Čeprav j e d ruž -
ben i p r o i z v o d v z a d n j i h l e t i h 
naraščal , se je zman jša l delež 
p r o d u k t i v n o s t i v us t va r j an ju 
družbenega p r o i z v o d a , s čemer 
ne m o r e m o b i t i z a d o v o l j n i , saj 
vsi v e m o , da je h i t re jše naraš-
čan je p r o d u k t i v n o s t i de la ed ina 
rea lna osnova za reševanje vseh 
p r o b l e m o v , k i so danes p r i s o t n i 
v gospodarsk i i n d r u ž b e n i s fer i 
ž iv l jen ja . N a t a po jav s ta vp l iva-
la še vedno eks tenz i vno zapo-
slovanje i n slabša i z k o r i š č e n o s t 
p r o i z v a j a l n i h zmog l j i vos t i , k i j e 
p redvsem pos led ica manjšega 
povpraševan ja na d o m a č e m 
t r ž i š č u i n težav, k i so povezane 
z i z v o z o m . T o d a glavni i n 
b is tven i v z r o k i tiče v de js tvu , 
da n a m še n i uspe lo m o č n e j e 
s p o d b u j a t i interese za u č i n k o -
v i te jše gospodar jen je . V zvez i s 
t e m so o b č u t n i zas to j i v gra-
d i t v i s is tema n o t r a n j e de l i t ve p o 
de lu i n r e z u l t a t i h oe la v samih 
t e m e l j n i h o rgan izac i jah zd ru -
ženega dela. V i s o k a i n f l ac i j a i n 
neu re jen s is tem cen sta p o v z r o -
ča la p re l i van ja i n razvredno-
ten je n o v o us tvar jene v rednos t i 
ter s t e m spodbu ja la težn je , da 

se p r e k o p r e m i k o v v cenah 
n a d o m e s t i n i ž j a p r o d u k t i v n o s t 
dela i n t a k o p o k r i j e j o v i s o k i 
p r o i z v o d n i i n pos lovn i s t rošk i . 
V sedan jem o b d o b j u se, v 
v e d n o b o l j zaost ren i o b l i k i , 
k a ž e j o p o t r e b e p o n o v i h p r o i z -
v o d n i h p r o g r a m i h v o b č i n i , k i 
b i zagotav l ja l i bol jše gospo-
darske i n pos lovne rezu l ta te i n 
zah teva l i m a n j fizičnega dela. 
Z d r u ž e n o d e l o v o b č i n i V e l e n j e 
se b o m o r a l o č i m p re j p o g l o b i t i 
v te p r o b l e m e in p raska t i 
us t rezne rešitve za h i t r e j š i i n 
uspešnejši n a d a l j n j i razvo j . 

V e l i k o s k u p n i h n a p o r o v 
b o m o m o r a l i v lagat i t u d i v 
in tegrac i jske procese in vse 
ob l i ke združevan ja de la i n 
sredstev, d a b o d o zasnovane 
t a k o , d a b o delavec v n j i h v i de l 
m o ž n o s t i n sredstvo za uvel ja-
v i t ev l as tn ih de lovn ih in ustvar-
j a l n i h n a p o r o v t e r za i zbo l j šan je 
m a t e r i a l n i h , soc ia ln ih i n k u l -
t u r n i h pogo jev svojega dela. Le 

v vzpos tav l j an ju i n u t r j e v a n j u 
povezanos t i , soodv isnos t i i n 
o d g o v o r n o s t i p r i us t va r j an ju i n 
p r i d o b i v a n j u d o h o d k a , j e 
osnova za v e č j o p r o d u k t i v n o s t 
in e k o n o m i č n o s t delavčevega i n 
h k r a t i ce lo tnega d ružbenega 
dela. 

V naši d r u ž b e n i p raks i so 
s t o r j e n i šele p r v i k o r a k i p r i 
u resn i čevan ju samoupravne 
p reob razbe o d n o s o v na t e m e l j u 
svobodne men jave de la k o t 
o b l i k e p r i d o b i v a n j a d o h o d k a , k i 
se osvobaja p r o r a č u n s k e l o g i k e . 
Osnovn i raz log za takšno stanje 
j e p redvsem p o l o ž a j delavca v 
t e m e l j n i o rgan izac i j i zd ruženega 
dela, k j e r j e n j egovo od ločan je 
o d o h o d k u ome jeno . N i še 
d o v o l j spoznana soodv isnos t 
o z i r o m a vp l i v d r u ž b e n i h dejav-
n o s t i na de lavčev m a t e r i a l n i 
p o l o ž a j i n n j e g o v o p r o d u k t i v -
nos t . De lavec se p repočas i 
uve l jav l j a k o t nos i lec p l a n i r a n j a 
ce lov i tega razvo ja . T u d i n a t e m 
p o d r o č j u nas č a k a še o g r o m n o 
dela, k a m o r se b o d o m o r a l i 
v k l j u č i t i vsi d r u ž b e n o p o l i t i č n i 
de javn i k i . 

S k r a t k a , na vseh p o d r o č j i h 
d ružbenega i n gospodarskega 
ž i v l j en ja v o b č i n i nas č a k a j o še 
ve l i ke na loge, k i j i h b o m o l a h k o 
uspešno reševali , če b o m o u p o -
števal i spoznan je , da m o r a m o 
č i m v e č us t va r i t i , če h o č e m o 
več de l i t i in da m o r a o de l i t v i 
o d l o č a t i t i s t i , k i us tva r ja -
delavec. T o pa seveda n i osnova 
le za razvo j s leherne de lovne 
skupnos t i in bo l jše ž iv l jen je 
posamezn i ka , t e m v e č za našo 
c e l o t n o d r u ž b o . 

N a osnov i dosedan j ih , čeprav 
k r a t k o t r a j n i h , i zkušen j i z delo-
van ja delegatskega s istema 
l a h k o u g o t o v i m o , d a j e n j egovo 
de lovan je k l j u b z a č e t n i m teža-
v a m o d p r l o proces neposred-
nega v k l j u č e v a n j a d e l o v n i h l j u d i 
i n o b č a n o v v o d l o č a n j e o vpra-
šan j ih , k i so b is tvenega p o m e n a 
za n j i h o v o ž iv l jen je in de lo . 

V o b č i n i V e l e n j e j e o k o l i 
4 . 0 0 0 d e l o v n i h l j u d i i n o b č a n o v 
v k l j u č e n i h v delegaci je o z i r o m a 
v reševanje vseh d r u ž b e n i h vpra-
šanj, t a k o v o k o l j i h , k j e r de la jo 
in ž i v i j o , k o t t u d i p r i o d l o č a n j u 
o zadevah iz p r i s t o j n o s t i 
o b č i n e , r e p u b l i k e i n federaci je. 
De legatsk i s is tem i n n j e g o v o 
de lovan je k o t t u d i de lovan je 
skupšč inskega sistema je tesno 
povezano z razvo jem samo-

u p r a v n i h o d n o s o v v t e m e l j n i h 
organ izac i jah i n s k u p n o s t i h , 
zarad i tega so t u d i š tev i l n i p r o -
b l e m i p r i de lu delegaci j v glav-
n e m pos led ica neust reznega 
samoupravnega o rgan i z i ran ja 
t e m e l j n i h o rgan izac i j zd ružene-
ga dela i n k r a j e v n i h s k u p n o s t i . 

Z a t o b o m o m o r a l i ods le j vsa 
naša p r i zadevan ja u s m e r j a t i v 
reševanje tistih vprašanj , k i so 
b is tvenega p o m e n a za n a d a l j n j i 
razvo j delegatskega sistema i n 
za u resn ičevan je n jegove vse-
b inske f u n k c i j e , k i j e v tem, d a 
b o d o delegaci je t e m e l j n i h orga-
n i zac i j zd ruženega de la i n k r a -
j e v n i h s k u p n o s t i o b l i k o v a l e 
t e m e l j n a s ta l išča za d e l o dele-
gatov v s k u p š č i n a h na osnov i 
i n te resov in p o t r e b . L e p o te j 
p o t i b o pos ta l de jansk i nosi lec 
ob las t i de lavsk i razred i n vs i 
de lovn i l j u d j e i n o b č a n i , o rgan i -
z i r an i v t e m e l j n i h o rgan izac i j ah 
združenega de la , v k r a j e v n i h 
s k u p n o s t i h te r d r u ž b e n o p o l i -
t i č n i h i n d r u ž b e n i h organ iza-
c i j ah . K o t e h t a m o uspehe i n 
p o m a n j k l j i v o s t i na t e m p o d -
r o č j u m o r a m o u p o š t e v a t i t u d i 
de js tvo, da je t r i l e t n o o b d o b j e 
uve l jav l j an ja delegatskega i n 
skupšč inskega s istema pre-
k r a t k o za n j e g o v o p o p o l n o ure-
sn ičevan je . P o t , k i je na t e m 
p o d r o č j u p r e d n a m i , j e j asno 
zač r t ana . T u n i več ne ideo-
l o š k i h ne t e o r e t i č n i h d i l e m ; 
p o t r e b n a je le vo l j a , sposobnos t 
i n m o r a l n o - p o l i t i č n a t r d n o s t 
vseh d e j a v n i k o v , k i so d o l ž n i 
i zpo l n j eva t i na ložene j i m nalo-
ge-

T u j e vgra jena o d l o č n o s t i n 
c i l j i naše Zveze k o m u n i s t o v s 
tova r i šem T i t o m na č e l u , t u j e v 
s k u p n e m b o j u s k o v a n o i n v 
soc ia l i s t i čn i r e v o l u c i j i p r e i z k u -
šeno b r a t s t v o i n e n o t n o s t naš ih 
n a r o d o v . 

N a j z a k l j u č i m , tovar iš ice i n 
tova r i š i ! 

L e o d nas vseh, o d vseh sub-
j e k t i v n i h si l naše soc ia l i s t i čne 
samoupravne d e m o k r a c i j e j e 
o d v i s n o , k a k o b o m o ž ive l i j u t r i , 
k a k š n i b o d o naši de lovn i uspe-
h i , naše p o č u t j e ob d e l u i n 
d o m a v k r a j e v n i s k u p n o s t i , 
k a k o b o m o s k u p n o n a č r t o v a l i 
i n u resn ičeva l i svo jo p r i h o d -
nos t , k a k o b o m o zna l i b r a n i t i 
p r i d o b i t v e naše soc ia l i s t i čne 
revo luc i je . 

Ž e l i m v a m p r i j e t n o p razno-
vanje obč inskega p r a z n i k a ! 



Napredek pri poglabljanju vsebine pouka 
Govor predsednika skupščine občinske izobraževalne s iupnosti Velenje, Franca Avberška, ob otvoritvi nove IV. 

osnovne šole v Velenju 

Danes, ko dokončno odpiramo 
vrata novi osnovni šoli, dajemo v 
uporabo objekt, ki bo pripomogel k 
uspešnosti vzgojnoizobraževalnega 
dela v naa občini. Odpiramo objekt, 
ki bo marsikateremu Velenjcanu 
odprl vrata v življenje. Novo solsko 
poslopje sicer še ni dovolj, je pa prav 
gotovo eden od osnovnih pogojev za 
ustvarjanje boljših pogojev osnovno-
šolske vzgoje. Zavedati se moramo, 
da je ustvaijanje boljših pogojev za 
osnovno šolo, ki lahko opravlja vse 
svoje funkcije in zagotavlja dobro 
osnovo za bodoče usposabljanje, 
naša dolžnost po ustavi in p o pro-

framih ZK, SZDL in Zveze sindi-
atov. Prav tako se moramo zave-

dati, da ni mogoče povsod naenkrat 
zagotoviti prav vseh pogojev za 
takšno osnovno šolo, zato smo 
danes, ko ob naš^m občinskem 
prazniku predajamo namenu nov 
objekt in na svoji poti stopamo 
zopet stopnico višje, lahko upravi-
čeno veseli in ponosni. 

Z novim objektom, katerega inve-
sticijska vrednost znaša 38 milijonov 
dinarjev, katere so zbrali delovni 
ljudje naše občine, dobiva osnovno 
solstvo naše doline 4500 m2 novih 
učnih prostorov, katerih imamo 
sedaj v občini skupno že 
26.800 m2. V vseh osmih centralnih 
osnovnih šolah v Velenju, Šoštanju 
in Smartnem ob Paki ter njihovih 
podružnicah v Belih vodah, 
Zavodnjah, Topolšici, Ravnah, Ple-
šivcu, Cirkovcah, Paki, Šentilju, 
Pesju in Škalah imamo danes v 190 
oddelkih 4660 učencev. Mesto 
Velenje s svojim zaledjem pa se še 
vedno zelo hitro razvija in število 
učencev vzporedno z naglim gospo-
darskim razvojem naše občine še 
narašča. Tako se je samo v letoš-

njem šolskem letu število osnovno-
šolcev v naših osnovnih šolah pove-
čalo za 180. 

V zadnjih letih, predvsem pa po 
10. kongresu ZKJ in 7. kongresu 
ZKS je bil v našem celotnem izobra-
ževanju narejen precejšen korak 
naprej, posebno pri poglabljanju vse-
bine pouka. Z zadovoljstvom lahko 
ugotovimo, da pri tem rrismo zaosta-
jati tudi mi. Prav vsi smo lahko 
ponosni na celotno šolstvo v naši 
občini, ki se je in se še uspešno 
razvija. Posebno pa smo lahko 
ponosni, da imamo danes v naši 
občini 11 % vseh šoloobveznih 
otrok vključenih v celodnevni 
osnovni šoli. To je odstotek, ki 
daleč presega republiško povprečje. 
Še pomembnejše pa je, da smo se pri 
uvajanju celodnevne osnovne šole, 
kjer je bilo narejeno pionirsko delo, 
marsikaj naučili, predvsem" ga 
spoznali, da je to resnično boljša 
šola, kar so pokazali tudi prvi rezul-
tati izobraževanja v tej šoli. Najpo-
membnejše pri uvedbi celodnevne 
osnovne šole pa je, poleg nove vsebi-
ne pouka, prav gotovo dejstvo, da se 
v tej šoli izenačujejo pogoji izobra-
ževanja za vse učence, kar je ena od 
osnovnih smernic nnše socialistične 
družbe. 

Danes imajo pouk v celodnevni 
osnovni šoli učenci osnovne šole 
Biba Roeck v Šoštanju in v njenih 
podružnicah v Belih vodah in 
Ravnah. Z novim objektom, ki ga 
predajamo namenu danes in s tistim, 
ki jih bomo še zgradili po srednje-
ročnem planu do leta 1980, ter z 
nekaterimi adaptacijami obstoječih 
šol, pa bomo skoraj v celoti zago-
tovili prostorske potrebe za celo-
dnevno osnovno solo. Vedeti pa 
moramo, da so prostori le eden od 

pogojev, ki pa še ni zadosten. Čaka 
nas še veliko dela pri izobraževanju 
prosvetnih delavcev, ki jim bo 
potrebno nuditi vse pogoje, da se 
bodo pravočasno pripravili na novo 
obliko in vsebino pouka v celo-
dnevni osnovni šoli. Omeniti pa je 
potrebno tudi to, da bo nova in 
boljša šola prav gotovo tudi dražja. 

Pri tem pa moramo takoj dodati, 
da so naši delovni ljudje že spoznali, 
da so naložbe v dobro šolo ravno 
tako potrebne, kot nove hale in novi 
stroji. Vedno več je tistih, ki se 
zavedajo, da so naložbe v dobre 
kadre, ki se lahko prekalijo le v 
dobrih šolah, ene najboljših naložb, 
saj se bogato obrestujejo. Ni in ne 
sme nam biti vseeno, kdo stoji za 
strojem. Stroj in delavec sta neraz-
družljiva celota, ki ima večjo vred-
nost čimbolj je izobražen delavec. 
Ravno zaradi tega rri slučaj, da so 
delavci v širokih javnih razpravah, 
ko so se dogovarjali o sredstvih za 
interesne skupnosti v letošnjem in 
lanskem letu, postavili izobraževanje 
na prvo mesto. Menim, daje takšno 
gledanje na probleme izobraževanja 
pravilno in mora roditi dobre sado-
ve. 

Tovariš Tito je na 10. kongresu 
ZKJ podčrtal, da , je boj za sociali-
stične samoupravne odnose, hkrati 
tudi boj za to, da postaneta znanost 
in izobraževanje, skupaj s kulturo in 
umetniškim ustvarjanjem, eden 
izmed bistvenih delavskega razreda, 
vsestranskega razvijanja ustvarjalnih 
možnosti delovnega človeka in dina-
mičnega razvoja proizvajalnih sil". 
10. kongres ZKJ in 7. kongres ZKS 
pa sta v resolucijah med drugim 
začrtala tudi temeljite spremembe 
družbenega položaja, dejavnosti 
vzgoje in izobraževan ja, ki se samo-

Razstava umetnikov iz Splita 
V počastitev občinskega praznika so odprli v galeriji knjižnice kulturnega centra v 
Velenju razstavo del likovnih umetnikov iz pobratenega mesta Splita — V kulturnem 
programu je sodelovala klapa Kaštela — Po kulturnem sporedu so vrteli na Titovem trgu 

film „Velenje, sreča v dlaneh" 

Prazniku obč ine Velenje so 
posveti l i t u d i zadnj i petkov 
k u l t u r n i večer, v okv i ru kate-
rega so pr iprav i l i t ud i razstavo 
del št ir inajst ih l i kovn ih umet-
n ikov iz pobratene obč ine 
Spl i t , v k u l t u r n e m delu pro-
grama pa je sodelovala klapa 
,,Kaštela" iz Spl i ta. 

Pokroviteljstvo nad to kulturno 
prevzela občinska 

Velenje. V nje-
prireditvijo je pre 
kulturna skupnost 

Dela l i kovn ih umetn i kov iz 
Spl i ta je predstavila predsednica 
l ikovnega sosveta p r i samou-
pravni ku l t u rn i skupnost i 
obč ine Spl i t , Nevenka B e z i č -
Božanič 

nem imenu je na otvoritvi sprego-
voril predsednik skupščine te skup-
nosti, Peter Krapež, ki je med dru-
gim dejal: „Bratstvo in enotnost 
jugoslovanskih narodov skovano 
med NOB in zapečateno z življenji 
in krvjo naših narodov in narodnosti 
je vrednota, ki smo jo dolžni dopol-
njevati in razvijati tudi danes. To 
spoznanje je bila osnova in pobuda 
za podpis listine o pobratenju 
Splita, mesta z.bogato kulturno in 
gospodarsko tradicijo in mladega 
Velenja. 

Uspeva nam, da ne ostajamo le 
pri goli listini o pobratenju ampak, 
da na osnovi te listine razvijamo 
bogate oblike sodelovanja na raz-
ličnih področjih dela in'življenja. 
Vse to delamo zato, ker smo prepri-
čani, da je bistvo in osnova sožitja 
medsebojno sporazumevanje v naj-
šršem krogu in jpomenu na vseh 
področjih dela in življenja. 

Razstava splitskih likovnikov v 
Velenju, je ena izmed oblik sodelo-

vanja na kulturnem področju. Upam 
in želim, da nam bo uspelo v 
bodoče pripraviti še več takih in 
podobnih manifestacij, z namenom, 
da spoznamo vrednosti, ki jih 
ustvarjajo občani naših mest, ter da 
dobimo nove pobude za lastna 
ustvarjalnost." 

Na petkovi otvoritvi razstave pa 
je spregovorila . tudi predsednica 
likovnega sosveta pri samoupravni 
kulturni skupnosti občine Split, 
Nevenka Bezič-Božanič, ki je na 
kratko orisala likovno umetnost 
tega mesta: ..Umetniška tradicija 
Splita se je porodila s prihodom 
antičnih kiparjev in aihitektov v 
tretjem stoletju, skozi številne nez-
nane srednjeveške mojstre do leso-
rezca Andrije Buvine v trinajstem 
stoletju, slikarja Dujma Vuškoviča v 
petnajstem stoletju in mnogih dru-
gih znanih in neznanih slikarjev, 
kiparjev ter mojstrov umetniške 
obrti, ki so delovali neprenehoma 
vse do današnjih dni. 

Tudi danes v Splitu, v mestu 
nasprotij - kjer se vešče udejstvuje 
roka graditeljev celih šestnajst 
stoletij, kjer se stari antični arhitek-
turi in srednjeveškim hišam dodaja 
duh naše dobe, kjer se spoštujejo 
stari dosežki in cenijo nove stva-
ritve, prav tu so našli svoje mesto 
številni likovniki. 

Splitski slikarji in kiparji, ki sode-
lujejo na tej razstavi, so rastli v 
skupni kulturni sredini in so vezani 
med seboj z zrelim in tesnim pristo-
pom k likovni problematiki. Čeprav 
se njihove stvantve delijo na več raz-
ličnih smeri in spremljajo umetniška 
gibanja svojega časa, vendar tvorijo 
celoto, povezanost z isto tematiko. 
Slikoviti primocki pejsaži, močni in 
dramatični, kamniti svet Dalmacije 
in človek, vezan na to naravo, so 
davni motivi njihovih del. Nav-
dihnjeni s sredino, v kateri živijo, 
ustvarjajo neposredna, smela in 
iskrena dela. Ta dela nosijo v sebi 
tradicije preteklosti, so zasnovana 
na temeljih sodobnih likovnih 
izrazil. Vsak od njih se izraža s 
svojim likovnim jezikom, ustvarja 
samostojno, ne podlega modnemu,, 
ampak z upornim delom in sintezo 
doseže svoj stil. Dela, izbrana za to 
razstavo, so sinteza sedanjega likov-
nega trenutka mesta Splita, ki pove-
zuje več generacij likovnih ustvar-
jalcev - od tistih, katerih dela so 

.dosegla polno zrelost, do onih naj-
mlajsih, ki šele odkrivajo draž 
iskanja po tajinstvenih poteh 
umetnosti." 

Občinstvo je bilo navdušeno tudi 
nad klapo „Kaštela", ki se je pred-
stavila z dalmatinskimi narodnimi 
pesmimi. 

pobratenih mest in splošne plovbe 
Piran, ogledali tudi drugi občani 
naše občine. 

upravno združuje z drugimi dejav-
nostmi. Kongresa sta jasno nakazala, 
da je celotna reprodukcija kadrov 
ena najpomembnejših in dolgoroč-
nih komponent našega nadaljnjega 
razvoja. Jasno je bilo začrtano, daje 
vzgojno izobraževalna dejavnost 
posebnega družbenega pomena in si 
odgovornost za to področje delijo 
vsi družbeni dejavniki, na čelu vseh 
prizadevanj pa morajo biti prosvetni 
delavci. 

Res je, da v zadnjem času največ 
slišimo o reformi usmerjenega 
izobraževanja, kajti zahteve zdru-
ženega dela po boljših strokovnih 
kadrih so najbolj glasne. Toda prav 
vsi pa vemo, da ni dobre poklicne 
šole brez dobre osnovne šole. Zato 
so koraki, ki jih bomo v bližnji pri-
hodnosti naredili v spremembi obli-
ke in vsebine osnovne šole tudi 
nujni. Zavedati se moramo, da je 
osnovna šola temelj, na katerem je 
kasneje zgrajeno vse izobraževanje. 
Če je stavba še tako močna in lepa, 
stoji pa na majavih temeljih, ne bo 
dolgo stala. Ravno tako nam ne' bo 
pomagala reforma usmerjenega izo-
braževanja, če bo stala na stari, obli-
kovno in vsebinsko nespremenjeni 
osnovni šoli. 

Danes, ko odpiramo vrata novi 
šoli, bi rad spregovoril še nekaj 
besed vam, dragi učenci in učitelji 
te vaše nove šole. 

Že dosedanje enomesečno delo 
na vaši šoli je pokazalo, da boste 
pioniiji in učitelji znali, poleg učno 
vzgojne vsebine dela, graditi tudi 
dobre medsebojne in samoupravne 
odnose. Še posebej vam dragi učenci 
želim, da bi se v tej novi šoli počuti-
li kar najboljše in jo znali tudi pri-
memo čuvati, kot svoj dom. Želim, 
da bi si pridobili čimveč znanja, ter 
razvijali tovarištvo in prijateljstvo 
med sabo in vašimi tovariši učitelji, 
da bi zaživeli kot kolektiv, ki se 
dobro razume in žanje velike uspe-
he. Enako želim vam tovariši uči-
telji, da bi vaše odgovorno delo in 
poslanstvo rodilo in oblikovalo naše 
nove izobražene, vzgojene in raz-
gledane samoupravljalce in dobre 
državljane naše samoupravne sociali-
stične družbe. 

Na koncu se zahvaljujem vsem, ki 
ste bili angažirani in ste si prizade-
vali pri izgradnji tega objekta, še 
posebno vsem občanom naše 
občine, ki so s svojim deležem pris-
pevali k izgradnji nove šole, s katero 
postajamo srečnejši in bogatejši 
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Otvoritev četrte 
osnovne šole 

Pred če t r t o osnovno šolo 
v Ve len ju se je v če t r tek 
dopoldan zbrala množica 
l jud i . Prvi komandant part i -
zanskih odredov Slovenije in 
č lan sveta federacije, Franc 
Leskošek — Luka , števi lni 
d ružbenopo l i t i čn i delavci 
naše obč ine , predstavnik i 
delovnih ko lek t i vov , kra jani , 
učenci i n uč i te l j i nove šole 
i n drugi gostje so prisostvo-
vali uradni o tvor i t v i nove 
šole v našem mladem, lepem 
mestu. 

„Ponosni smo, " j e dejala 
ravnatelj ica šole Mar i ja 
Žužek , „ d a se ta šola odpira 
v le tu jubi le jev našega veli-
kega vzornika, tovariša 
Josipa Broza—Tita in Zveze 
komun is tov . 

Odp i ramo pa j o tud i v 
tednu ot roka, k o medna-
rodna uni ja za zašči to o t rok 
organizira številne humani-
tarne akcije za našo nad vse 
drago, največjo vrednoto, za 
naše ot roke. 

Po t rud i t i se moramo, da 
bo naš mladi rod še bol jši 
k o t smo b i l i m i , da se ne 
b o m o samo ponašali s prete-
k los t jo , temveč, da bodo v 
praksi dokazali vse vr l ine in 
izkazal i l jubezen do domo-
vine, do socialistične samo-
upravne Jugoslavije." 

Prisotne je pozdrav i l t ud i 

Franc Avberšek, predsednik 
skupščine samoupravne 
interesne skupnost i za izo 
braževanje. 

Po končanem kulturnem 
programu, v katerem so 
sodelovali rec i ta tor j i in 
šolski pevski zbor osnovne 
šole A n t o n Aškerc, so si 
gostje ogledali šolo. V 21. 
rednih odde lk ih i n treh 
odde lk ih popoldanskega 
bivanja se šola 568 učencev. 
Vzgo jno izobraževalno delo 
se odvi ja v 23 učilnicah, 
vel ik i te lovadnic i i n igrišču 
ob šoli. Z a nemoten potek 
dela pa skrbi 42 pedagoških 
in drugih sodelavcev. Učenci 
so vk l jučen i v 35 krožkov, 
sodelujejo pa tud i v raz-
l i č n i h delovnih akci jah in so 
v dobrem mesecu pouka 
opravi l i že 1100 udarniških 
ur . 

Pedagoški delavci so 
skupno z učenci junaško 
zakorakal i v svoje prvo 
šolsko le to na nov i šoli. 
Načr t i , k i so si j i h zastavili, 
še zdaleč niso nedosegljivi, a 
vendar za n j i hovo uresniči-
tev b o po t rebno veliko 
t ruda, zahtevnega dela in 
morda celo odrekanj, tu in 
tam. Upamo in žel imo, da 
b o d o svoje poslanstvo 
uspešno opravi l i . 

Osnovna šola Biba Ročk slavila 
Ob 200-letnici šolstva v Šoštanju in prehodu na celodnevno šolo so odkrili doprsni kip Blažu Roecku - Bibi 

Po končani prireditvi pa so pred-
vajali na Titovem t 
Velenje, sreča v dlaneh", 

obiskovalcev 

u film 
so si ga 

petkovega poleg 
kulturnega večera med katerimi je 
bil tudi član sveta federacije, Franc 
Leskošek-Luka ter delegacije iz 

K o se v naši dragi, nekoč 
zapostavljeni domov in i , sre-
čamo s tako čast i t l j iv imi jub i -
lej i , k o t ga je te dn i praznovala 
osnovna šola Biba Roeck v 
Šoštanju, po tem smo lahko le 
ponosni . Pa vendar je skoraj 
neopazno šlo m i m o nas v teh 
p razn ičn ih dneh, praznovanje 
200 letnice šolstva v naši obč in i 
in 200 letnice najstarejše šole 
Šaleške dol ine. 

Dolga prehojena po t , t isoč 
s topin j do učenost i , do znanja, 
t isoč solza in nasmehov, nešte-
to grenkob i n radosti. Genera-
ci ja za generacijo, od leta 1777 
do leta 1977. Takra t je t o čas 
Mari je Terezije, zapoznelega 
fevdalizma i n svežega kapita-
l i zma, čas t lačenja narodov, 
nazadnjaštva in nevednosti v 
vel ikem, a t rh lem, habsburškem 
caistvu. Danes je vse drugače. 
Socializem, samoupravljanje, 
enakopravnost med narodi naše 
domovine, nove kval i tete med-
sebojnih odnosov, visoka raven 
znanja, k i j o nud i jo sodobne 
šole in še mnogo, mnogo več. 

Spoštl j iva obletnica šole i n 
šolstva na naši obč in i , pa je še 
pomembnejša, saj sovpada z 
le tošnj imi jub i le j i part i je in 
predsednika T i ta . I n ne le to . 
Svoj dolgoletn i obstoj , svoje 
ve l i ko poslanstvo je šola v letoš-
n jem šolskem le tu kronala še z 
nadvse pomembno pr idob i tv i jo , 
skupno z obema podružnicama 
je k o t prva v naši obč in i v celot i 
prešla na celodnevni pouk . 

V če t r tek , 6 . ok tob ra so na 
novem šolskem špor tnem igriš-
č u p r i šol i Biba Roeck vihrale 
zastave. Pozdravljale so goste in 
nastopajoče, pozdravljale so 
prazn ičn i dan. 

„ N e m i r n i duh človeka 
nenehno išče, raziskuje, ustvar-
j a , " so iz zvočn ikov donele 

besede nastopajočih. „Šola 
Biba Roeck je med prv imi v 
Slovenij i prešla v celodnevno 
osnovno šolo v drugi po lov ic i 
šolskega le ta 1973 /74 . Osem 
oddelkov je zaživelo n o v o 
šolsko življenje, k i povezuje 
izobraževanje, vzgajanje i n 
zdravo rekreacijo. T o je b i l nov i 
preizkusni kamen za uč i te l je in 
učence. Letos je šola v celot i 
prešla na celodnevni pouk . 
T a k o k o t že večkra t doslej smo 
mora l i t u d i t ok ra t adapt i rat i 
prostore, da smo dob i l i pot -
rebne nove uč i ln ice. Sedaj se 
šir i t i ne moremo več, šola s to j i 
na eksploatacijskem p o d r o č j u 
in bo živela še kakšnih 15 let , 
dok ler j i rudarski k ramp ne b o 
izpodnesel ' tal. Tud i t o ter ja 
napredek, istočasno pa nas 
obvezuje iskati prostor za novo 

šolo. Omeni t i moramo, da sta 
tud i obe naši podružn ic i letos 
prešli na celodnevni pouk . Tako 
je v celodnevno šolo zajeto 463 
o t rok . Ob današnji vel ik i oblet-
n ic i je lahko vsak član ko lek t i -
va, vsak učenec in učenka, 
vodstvo šole, vsak kra jan i n 
občan izredno ponosen, da je 
udeležen p r i nadaljevanju 
vzorne in bogate tradici je šole, 
k i s svoj im vsakdanj im sestavom 
in de lom dokazuje, da se dolga 
prehojena p o t prednikov 
najuspešneje nadaljuje v našem 
sodobnem svetu." 

Po ku l t u rnem programu so se 
gostom; d ružbenopo l i t i čn im 
delavcem, predstavnikom delov-
n i h ko lek t i vov , nekdan j im in 
sedanj im uč i te l jem te šole, k ra 
j a n o m Šoštanja i n d rug im obis-
kovalcem, v m i m o h o d u predsta-

vi l i p i o n i i j i s šole Biba Roecki 
č lani desetih k rožkov . 

S slovesnim programom 
so učenci nadaljevali še pit 
šolo ob o d k r i t j u dopisnega kif 
šoštanjskemu ro jaku Blaž 
Roecku — Bib i , predvojnen 
revoluc ionai ju i n prvoborcu,p 
katerem se od leta 1968 im 
nuje šola in p ion i i sk i odredi 
njej. 

Dvestota obletn ica šolstva 
Šoštanju oz i roma šole bo pi 
gotovo pr i je ten, enkrat 
spomin sedanje generaciji 
obenem pa je t ud i obveza vsa 
uč i te l j em naše občine in i 
posebej te šole, za kvalitetni 
i n sodobn im vzgojn im deloi 
k i ga ter ja današnji čas, & 
naglega razvoja, čas znanosti i 
tehn ike, humanost i i n blagi 
stanja. B. ZAKOŠE 

Del udeležencev sprevoda 



Šaleško - savinjska temeljna banka 
»kupni koordinacijski odbor za spremljanje ustanavljanja temeljne banke za občini Velenje in Mozirje daje v javno 

razpravo gradivo o novi „Saleško,— savinjski temeljni banki": 

-

UVOD 

Do konca letošnjega leta morajo obstoječe bančne organizacije 
raviti konstituiranje in uskladiti svojo organizacijo z zakonom o 
leljih kreditnega in bančnega sistema. To pomeni, daje potreb-

no dosedanje podružnice Ljubljanske banke transformirati v pos-
lovne enote ali. v temeljne banke. 

Temeljna banka je finančna organizacija, v kateri temeljne in 
ge organizacije združenega dela, samoupravne interesne skup-

,csti, interne banke in druge družbeno-pravne osebe združujejo 
ilo in sredstva, da bi uresničevale skupne interese in zagotavljale 
inama sredstva za opravljanje, razširjanje in pospeševanje svoje 
avnosti. 

Zakon o temeljih kreditnega in bančnega sistema ne postavlja 
liti cenzusa za temeljno banko, niti območja ali področja poslo-
vanja. 
i Temeljna banka lahko opravlja vsa tista opravila, k i j ih potrebuje 

(tdruženo delo, t.j. tista opravila, ki j ih je podružnica opravljala 
osedaj, kakor tudi tista, ki so potrebna za pripravljanje analiz, 
~ imentov in pogojev za vlaganje v investicije, ki so skupni cilj 
dočenega števila članov banke. 

Formiranje Temeljne banke Velenje bi naj potekalo takole: 

Do 5. oktobra je bila javna razprava o osnutku samoupravnega 
sporazuma o združitvi v Temeljno banko Velenje. 
Do 25. oktobra bo zbor sedanjih in bodočih članov Temeljne 
banke, k i bo na predlog izvršilnega odbora podružnice sprejel 

I predlog samoupravnega sporazuma o združitvi v Temeljno banko 
E Velenje in ga posredoval delovnim in drugim organizacijam v 
[ podpis. 
— V novembru bi bilo sprejemanje in podpisovanje sporazuma. 
- Do 15. decembra bi bil ustanovni zbor članic Temeljne banke 
i Velenje. 

Do tega roka bi bil i sprejeti tudi drugi samoupravni akti, pot-
rebni za ustanovitev Temeljne banke, kot so statut, samoupravni 
sporazum o združitvi v združeno banko — Ljubljansko banko. 
[ Do tega roka bo tudi konstituirana delovna skupnost in sprejela 
svoje samoupravne akte. 

II. POTREBA PO TEMELJNI BANKI 

| Združeno delo tako razvitega in medsebojno povezanega območ-
ja, kot je območje občine Mozirje in Velenje, je in bo potrebovalo 
takšno bančno organizacijo, ki bo s svojim delovanjem sposobna 
združiti in združevati vsa razpoložljiva sredstva območja in naje-
mati kredite izven območja ter nuditi združenemu delu vse tiste 
storitve in usluge, k i j i h le to pričakuje od dobro organizirane 
temeljne banke. 

Potrebo" pio lastni temeljni banki narekuje zraven že obstoječe 
povezanosti 'vseh gospodarskih in negospodarskih struktur tudi in 
predvsem boodoči razvoj vseh teh struktur in potreba po njihovi 
medsebojni \vsklajenosti, kakor tudi podatki nekaterih elementov 
gospodarskegga življenja, kot so: 

• število prelbivalcev 
-število zaptoslenih 
• letna realizzacija 
• letni narodni dohodek 
letni neto (OD 

45.820 
23.510 

11.070 milijonov din 
2.140 mili jonov din 
1.050 mili jonov din 

Območje ima 44 ustanovnih članov, obseg kreditne bilance po 
itanju 31. 3. 1977 pa znaša 2.620 milijonov din, in sicer: 

• krediti gosjpodarstva 
- stanovanjslko komunalni krediti 
potrošniškii krediti za TGO Gorenje 

• krediti prelbivalstvu 
• obvezna re:zerva 
• rezervni skHad in pPS 
• druge nalošžbe 

BI. POVEZANOST OBEH OBČIN 

629,6 mili jonov din 
5 54,0 mili jonov din 
910,5 milijonov din 

77.4 milijonov din 
208,8 mili jonov din 

81.5 milijonov din 
158,2 milijonov din 

Na podlaagi razpoložljivih in dosegljivih podatkov je razvidna 
laslednja powezava delovnih in drugih organizacij z območja obeh 
)bčin: 
1. Tovarna gospodinjske opreme Gorenje Velenje ima v Nazarjih 

tozd Malli gospodinjski aparati, ki ima letno realizacijo 120 
milijonovv dinarjev in 300 zaposlenih ter glinokop v Lomu, v 

• okviru tcozda Gradbeni elementi pa deluje na Ljubnem obrat 
umetnegjja marmorja in poliuritanskih izdelkov. 

2. GIP Vegnjad Velenje ima na Ljubnem tozd Gradbenik Ljubno z 
letno reaUizacijo 40 milijonov din in 150 zaposlenimi. 

Ž. Trgovskoo iri proizvodno podjetje ERA Velenje sodeluje z 
Gozdnima gospodarstvom Nazarje z odkupom 12.000 m3 lesa 
letno, s ... .Smreko" Gomji grad ter z 11 obrtniki — kooperanti. 

4. Lesna Sooštanj ima letno za 10 milijonov din odjema od 
Gozdnegga gospodarstva Nazarje. 

5. KomunaMno obrtni center Velenje sodeluje s komunalnim 
podjetjenm Mozirje glede vodnega režima in z delovno organi-
zacijo Gdozdno gospodarstvo Nazarje z izmenjavo težke meha-
nizacije. 

6. Gozdno j gospodarstvo Nazarje ima v Šoštanju tozd Gozdarstvo 
.in obrat g gozdarske kooperacije. 

7. Za obe obbčini je skupno organizirana Služba družbenega knji-
govodstva. 

8 . Na obmaočju občin Velenje in Mozirje deluje skupni tozd za 
PTT pronmiet. 

9. Skupno j je organizirana zdravstvena služba v okviru Savinjsko 
šaleškega a zdravstvenega doma. 

.0. Združeneie lekarne delujejo na območju obeh občin. 

.1. Za obmotočje občin Velenje in Mozirje je skupno organizirano 
občinsko o sodišče. 

2. Skupna je je za obe občini tudi zemljiška knjiga. 

13. Na območju občin Velenje in Mozirje delujejo nekatere skup-
ne inšpekcijske službe. 

14. Občini Velenje in Mozirje sta vključeni v isto skupnost za 
zaposlovanje. 

15. Obe občini sta prav tako vključeni v isto skupnost zdravstve-
nega zavarovanja. 

16. Že v bližnji prihodnosti bo delovala za obe občini tudi skupna 
služba skupnosti za pokojninsko in invalidsko zavarovanje. 
Omeniti pa je treba tudi nadaljnje tehnološko in tržno povezo-

vanje med sozdoma Gorenje in Stik Mozirje, pri čemer so v načrtu 
skupna vlaganja za uresničitev predvidenih skupnih razvojnih 
hotenj. 

IV. KREDITNA BILANCA 

V jeseni 1976. leta sprejeti srednjeročni plan podružnice za 
obdobje 1976 — 1980 je poleg ostalega predvideval tudi porast 
obsega kreditne bilance. Iz naslednjega pregleda je razvidno, 
kolikšen porast je bi l planiran, kakor tudi kako je bil ta porast 
dosežen po stanju 30. 6.1977. 

A) Sredstva 

sredstva delovnih organizacij 
sredstva prebivalstva 
sredstva za stanovanjsko 
gospodarstvo 
komisijski posli 
druga sredstva 

SKUPAJ 

B) Naložbe 

30. 6. 
1.975 1980 Indeks 1977 Indeks 

529 778 147 835 107 
143 396 277 271 68 

250 524 210 497 95 
112 246 220 241 98 
708 590 83 687 116 

1.742 2.534 145 2.531 100 

30. 6. 
1975 1980 Indeks 1977 Indeks 

dolgoročne naložbe 241 250 104 449 180 
kratkoročne naložbe 306 206 67 73 35 
krediti prebivalstva 577 735 127 947 129 
stanovanjsko komunalni 
krediti 307 732 238 512 70 
obvezna rezerva 64 88 138 147 167 
komisijski posli 85 219 258 241 110 
druge naložbe 162 304 187 162 53 

SKUPAJ 1.742 2.534 145 2.531 100 

Iz tega prikaza je razvidno, da posluje podružnica s 63% 
lastnih virov in 37 % tujih virov sredstev, k i so v glavnem kredit 
Centrale za pokritje plasiranih kreditov, odobrenih za prodajo 
izdelkov TGO Gorenje na potrošniške kredite in pa krediti iz 
združenih sredstev Centrale za investicije. 

Nadalje je razvidno, da sredstva občanov predstavljajo rela-
tivno nizek odstotek v skupnih sredstvih (za LB kot celoto je to 
24,2 %), to pa iz razloga, ker zaradi .premajhnega števila šalterskih 
mest še ni vključeno v izplačevanje osebnih dohodkov preko 
hranilnih vlog okrog 7.000 zaposlenih. 

Iz tega prikaza je tudi razvidno: 
a) da so krediti prebivalstvu znatno nad povprečjem drugih 

poslovnih enot, ker nima nobena druga tako izdelanega sistema 
kreditiranja, izdelkov na potrošniške kredite, kot naša za 
izdelke TGO Gorenje. Zato bo veijetno v transformirani 
bančni organizaciji nujno potreben samoupravni sporazum o 
združevanju sredstev v ta namen. 

b) da stanovanj ski krediti predstavljajo relativno visok odstotek (v 
LB kot celoti le 12,4 %) zaradi znanih izredno velikih potreb 
po stanovanjih. Treba pa je pri tem poudariti, da trenutno 
delovne in druge organizacije ne potrebujejo občasnih ali 
stalnih obratnih sredstev. Nadalje je razvidno, da je plan za leto 
1980 že v večini postavk dosežen tako, da bo itak treba 
napraviti popravek plana. 

V. STANOVANJSKA IZGRADNJA 

Odobravanje kreditov za stanovanjsko izgradnjo (blokovno in 
individualno) poteka na podlagi pravilnikov, k i veljajo za celotno 
Ljubljansko banko. 

Iz prikaza kreditne bilance je razvidno, da so naložbe (krediti) 
večji od sredstev za cca 120 milijonov din, kar je pokrito z 
bančnimi sredstvi. To pa pomeni, da organi upravljanja niso 
odklonili nobenega aranžmaja, ki so ga delovne organizacije želele 
skleniti na podlagi obstoječih pravilnikov. Zaradi medsebojne 
odvisnosti proizvodnje in stanovanjskega fonda bo takšen odnos do 
stanovanjske izgradnje ostal tudi še v bodoče. 

V temeljni banki bo formiran poseben oddelek za obravnava-
nje in vodenje poslov stanovanj sko-komunalnih kreditov. 

VI. IZPOLNJEVANJE POGOJEV 
ZA USTANOVITEV TEMELJNE BANKE 

Kolikor je dosedaj znanega cenzus za formiranje temeljne 
banke ne bo postavljen. Potrebno bo le soglasje republiškega 
sekretariata za finance, da so izpolnjeni pogoji, navedeni v 
samoupravnem sporazumu o združitvi v temeljno banko in pa, da 
so izpolnjeni pogoji, določeni s kreditno monetarno politiko in 
predpisi Narodne banke. Seveda pa je poleg tega potrebno, da 
temeljna banka formira zadosti dohodka in da ima tudi ustrezne 
delovne pogoje (kadre, prostore, opremo in pod.). 

Problemi temeljne banke bi nastali pri sledečih pozicijah 
poslovanja: 
1. Temeljna banka mora imeti sklad solidarnosti v višini najmanj 

3 % stanja plasmajev. Trenutno je sredstev sklada ustanovite-

ljev (k i se prenese v sklad solidarne odgovornosti) toliko, da 
predstavljajo 82 % potrebne kvote. Dolpčila zakona pa omogo-
čajo, da se lahko razlika vplača po samoupravnem sporazumu 
v roku 5 let. 

2. Sredstva rezervnega sklada morajo znašati 0,3 % stanja pla-
smaja. Trenutno je rezervnega sklada toliko, da pokriva 71 % 
te obveznosti kar pomeni, da bi bilo treba dodatno združiti še 
cca 13 milijonov v ta sklad. 

3. V smislu določil Narodne banke mora imeti temeljna banka 
najmanj 20% kratkoročnih sredstev plasiranih v kredite z 
rokom vrnitve do 3 mesecev. Iz znanih razlogov (prenos 
izvoznih kreditov na podružnico Ljubljana, konverzija kratko-
ročnih kreditov v dolgoročne in plasmajev v potrošniške 
kredite ima naša podružnica teh kreditov le za 4 %. 
S ponovnim prevzemom izvoznih kreditov ali priznanjem dela 
potrošniških kreditov (prvi trije obroki, tj.j. 18%) bi bilo 
zadoščeno tudi temu predpisu Narodne banke. 

4. Po predpisih Narodne banke je treba določen odstotek 
kratkoročnih kreditov plasirati v selektivne namene: 
— izvoz blaga in storitev, s katerim se zagotavlja devizni 

priliv, vštevši proizvodnjo in pripravo blaga za izvoz, 
— proizvodnjo in zaloge osnovnih kmetijskih proizvodov, 
— uvoz iz držav v razvoju ter iz drugih držav, 
— izvoz opreme in ladij na kredit in izvajanje investicijskih 

del v tujini na kredit, 
— prodaja oziroma nakup domače opreme, 

•• — zaloge kovin in .drugega za izvoz namenjenega dogovoije-
nega blaga. 

Ker pri naši podružnici ni upravičencev za tovrstne kredite bi 
m o r i i problem reševati z namenskim kreditiranjem druge 
temeljne banke, k i ima takšne upravičence ah pa z direktnim 
kreditiranjem teh upravičencev, seveda z uporabo reciproci-

' tete. 
5. Delitev prihodka za leto 1976, ki je znašal 136 milijonov din, 

je bila naslednja: 
— za obresti Centrali . 42 % 
— za pasivne obresti gospodarstva 18 % 
— za obresti občanov 11 % 
— za stroške poslovanja 5% 
— za osebne dohodke 6 % 
— za delež članom banke 18% 

VO. ORGANIZACIJSKA SHEMA 

Podružnica Velenje ima formirane vse tiste službe, k i so 
predvidene za podružnice v okviru Ljubljanske banke. V njih 
opravlja vse bančne posle, razen plačilnega prometa s tujino. 

Organizacijska shema podružnice je sledeča: 
a) gospodarski sektor: 

— oddelek kreditiranja proizvodnje in prometa, 
— o ddelek stanovanj sko komunalnih kreditov, 
— oddelek sredstev kreditne bilance in analiz, 
— oddelek deviznih poslov. 

b) Bančno tehnični sektor: 
— oddelek organizacije in splošnih poslov, 
— oddelek računovodstva, 
— oddelek blagajne in likvidature, 
— ekspoziture Velenje, Šaleška 18, Bevče, Gorenje, Šoštanj. 

Na območju občine Mozirje pa delujejo ekspozitura v Mozirju 
in agenciji v Gornjem gradu in na Ljubnem. 

V bančni stroki je zaposleno 112 delavcev. 

VIH. ORGANIZIRANOST TEMELJNE BANKE 

Temeljna banka bo opravljala vse tiste posle, k i j ih sedaj 
opravlja podružnica in ekspoziture. 

Združeno delo samo bo odločalo o organiziranosti temeljne 
banke; organiziranost pa mora zagotoviti kar najbolj uspešno 
delovanje temeljne banke. 

V samoupravnem sporazumu o združitvi v Temeljno banko 
Velenje je dana možnost, da se lahko formira tudi poslovna enota 
(podružnica) in tudi podan opis Celotnega postopka. S sklepom o 
ustanovitvi poslovne enote (podružnice) se določi predvsem 
dejavnost enote (podružnice) sodelovanje med njo in banko, 
organe upravljanje in rok pričetka poslovanja. Ta pa pa je odvisen 
od prostorv, opreme in usposobljenosti kadrov. 

Ekspoziture bodo opravljale vse tiste posle s prebivalstvom, k i 
se lahko organizirajo na ekspoziturah. 

IX. STALIŠČA 

Združeno delo in drugi družbenopolitični dejavniki v obeh 
občinah so sprejeli odločitev za ustanovitev temeljne banke. 
Izvršna sveta občinskih skupščin ter občinska vodstva družbeno-
političnih organizacij Velenja in Mozirja so hotenja in odločitev 
združenega dela podprla. 

V prvi fazi javne razprave se je pokazalo, da je odločitev za 
ustanovitev temeljne banke za občini Velenje in Mozirje pravilna. 

X. ZAKLJUČEK 

Z ustanavljanjem temeljne banke zasleduje združeno delo 
naslednje cilje: 
- kar najboljše delovanje celotnega gospodarstva, negospodarstva 

in samoupravnih interesnih skupnosti obeh občin preko 
temeljne~banke, 

- plan sredstev zagotavlja izpolnitev programov investicijskih 
vlagarg, 

- obseg gospodarskih gibanj in finančnega potenciala zagotavlja, 
da si združeno delo ustvari preko temeljne banke potrebne 
nove kvalitete, 

- z ustanovitvijo temeljne banke bo zadoščeno vsem zakonskim 
predpisom, ki pogojujejo njeno ustanovitev, posebej tudi za to, 
ker se združeno delo samo-odloča za temeljno banko, 

- temeljna banka se bo povezovala z združeno banko — 
Ljubljansko banko in drugimi bankami tako, da bodo doseženi 
optimalni rezultati ter da bo spodbujen nadaljnji družbeno-
ekonomski razvoj, 

- skupna skrb vseh mora bit i tudi zagotovitev najustreznejše 
kadrovske in samoupravljalske sestave temeljne banke. 

Delovni ljudje v občinah Velenje in Moziije so dobro razumeli 
vsebino ustave in na njej temelječih zakonov ter resno in 
odgovorno pristopili tudi k preobrazbi bančništva. To pa nedvom-
no zagotavlja tudi kar najuspešnejše delo nove „Šaleško - savinjske 
temeljne banke". 

A 



S sej skupščin SIS 
V dneh pred praznikom so se 

zvrstile nekatere seje skupščin 
samoupravnih interesnih skup-
nosti. Ker zaradi občinskega 
praznika in številke, k i smo j o 
posvetih temu pomembnemu 
dogodku poročila s teh sej 
nismo objavili, objavljamo to z 
majhno zamudo. 

SEJA S K U P Š Č I N E 
O B Č I N S K E K U L T U R N E 

S K U P N O S T I 
V začetku tega meseca je bila 

seja skupščine občinske kultur-
ne skupnosti. Na seji so obrav-
navali predlog finančnega na-
črta občinske kulturne skupno-
sti za leto 1977, realizacijo fi-
nančnega načrta občinske kul-
turne skupnosti od 1. januarja 
do 31. avgusta letošnjega leta, 
predlog finančnega načrta za 
prihodnje leto, predlog samo-
upravnega sporazuma o štipen-
diranju in predlog o ustanovitvi 
skupne službe samoupravnih 
interesnih skupnosti v naši ob-
čini. 

Delegati so na seji skupščine 
sprejeli sklep, da je potrebno 
sredstva, ki so namenjena za 
investicijsko vzdrževanje v višini 
670 tisoč dinaijev nujno pora-
biti za kar najhitrejše popravilo 
velenjskega gradu k i je v zelo 
slabem stanju in obstaja nevar-
nost, da se bomo poleg razvalin 
drugih gradov v naši dolini, 
soočili še z novo razvalino. Do-
govorih so se tudi, daje potreb-
no kar najhitreje izdelati pred-
nostni vrstni red najnujnejših 
popravil na kulturno pomemb-
nih objektih v naši občini. Dele-
gati so potrdili tudi realizacijo 
finančnega plana kulturne 
skupnosti in predlog samo-
upravnega sporazuma o štipen-
diranju. Prav tako so sprejeli 
sklep, da se pristopi k ustano-
vitvi skupne službe samouprav-
nih interesnih skupnosti ter 
potrdili začasnega vodjo skup-
nih strokovnih služb. 

SEJA S K U P Š Č I N E 
O B Č I N S K E S K U P N O S T I 

S O C I A L N E G A S K R B S T V A 
Konec prejšnjega meseca pa 

je bila tudi seja skupščine samo-
upravne interesne skupnosti za 
socialno skrbstvo. Na seji so 
obravnavah predlog finančnega 
načrta" občinske skupnosti so-
cialnega skrbstva za leto 1977, 
problematiko domskega varstva 
duševno motenih občanov, po-
slušali poročilo o navzočnosti 
delegatov na sejah skupščine v 
celotnem mandatnem obdobju, 
obravnavah statut doma za var-
stvo odraslih in razpravljali o 
ustanovitvi temeljne banke Ve-

Uresničevanje 
delegatskega 

sistema 
Izvršni odbor predsedstva ob-

činske konference SZDL in 
volilna komisija pri predsedstvu 
občinske konference SZDL sta 
na skupni seji 26. septembra 
letos razpravljala o uresniče-
vanju delegatskega sistema v ob-
čini Velenje. Na osnovi raz-
prave o delovnem gradivu, pred-
logov in stališč članov obeh 
organov je bi l izdelan in verifi-
ciran predlog „ocene uresniče-
vanja delegatskega sistema v 
občini Velenje", k i ga je zdaj 
dala občinska konferenca 
SZDL Velenje v razpravo orga-
nom vseh družbenopolitičnih 
organizacij v naši občini. 

Predlog „ocene uresničevanja 
delegatskega sistema v občini 
Velenje" predstavlja osnovno 
gradivo za bližnjo skupno sejo 
občinske konference SZDL in 
občinskega sveta ZSS. Pričaku-

jejo pa stališča, pripombe in 
dopolnitve ocene tako od orga-
nov vseh družbenopolitičnih 
organizacij kot od izvršnih od-
borov samoupravnih interesnih 
skupnosti ter delegatov druž-
benopolitičnega zbora naše ob-
činske skupščine. 

lenje. Ena najzanimivejših točk 
dnevnega reda je bilo prav goto-
vo poročilo o navzočnosti dele-
gatov na sejah. Pokazalo se je, 
tako kot že večkrat doslej, da 
se sej izredno slabo udeležujejo 
delegati iz zbora uporabnikov. 
Prav neprijetno paje dejstvo, da 
nekatere delegacije svojih dele-
gatov sploh niso poslale na no-
beno od sej v mandatnem ob-
dobju. Slabo pa se udeležujejo 
sej te samoupravne skupnosti 
tudi delegati, k i so s svojim 
področjem delovanja tesno po-
vezani s to samoupravno inte-
resno skupnostjo. Omalovaže-
vanje samoupravljanja je prav 
gotovo tudi neudeležba na 
takšnih sestankih, so ugotovili 
na seji skupščine. Nekateri dele-
gati so ob tem opozorili, da 
včasih ne dobijo gradiva, ali pa 
to pride tik pred skupščino za 
kar je najbrž precej odgovorna 
tudi pošta. 

Delegati so potrdili, da se 
sofinancira popravilo doma za 
varstvo duševno motenih obča-
nov v novem Celju in potrdili 
statut doma za varstvo odraslih 
v Velenju. 

V krajevni skupnosti Šentilj so dobili novo cesto — Velika pridobitev za prebivalce spodnjih Laz — Številne udarnii 
ure krajanov znižale investicijsko vrednost ceste. 

Z otvoritvijo ceste Žabnica— nje letošnjega praznika naše 
Laze v krajevni skupnosti Šen- občine. Na začetku nove 1.800 
ti l j , v nedeljo popoldne, se je metrov dolge asfaltirane ceste, 
pravzaprav končalo praznova- so se zbrali številni krajani in 

Lovsko slavje 
Čeprav makadam proti Belim Po govoru so fantje iz Mozir-

' vodam in še malo dlje proti j a zapeli nekaj lovskih pesmi, 
Smrekovcu pošteno zapraši sledil pa je najsvečanejši trenu-

drugi gostje, da bi kar najsve-
čaneje obeležili velik dogodek, 
veliko pridobitev krajevne skup 
nosti Šentilj. Z recitalom in 
pesmijo pa so proslavo popestri-
l i pionitj i. 

Podpredsednik krajevne kon-
ference SZDL v tej krajevni 
skupnosti, Ivan Pustinek je ob 
otvoritvi spregovoril o zgodovi-
ni krajevne skupnosti Šentilj, o 
narodnoosvobodilnih žrtvah, o 
pomenu velikih letošnjih jubi-
lejev. 

Povedal je tudi, kako so po-
tekala dela na cesti, ki naj bi po 
predračunu stala 1 milijon 
1.000 tisoč dinaijev, pa so z 

dvatisoč udarniškimi in dv< 
prevoznimi urami uspeh pra 
čunsko vrednost znižati na 7 
tisoč dinaijev. Od tega so 3 
tisoč dinaijev zbrali s samo) 
spevkom, 150. tisoč so pris 
vali krajani, 250. tisoč pa 
dobili iz solidarnostnega skl; 
za pomoč krajevnim sk 
nostim. 

Po končanem kultura 
programu je Ivan Jelen, pn 
sednik gradbenega odbora p 
dal cesto svqemu namenu. 1 
prisotni pa so se udeležili za 
ve, k i so jo ob tem dogoi 
pripravili krajani krajevne sk 
nosti Šentilj. 

Fantje so zatrobili. Slovesnost seje začela. 

SEJA S K U P Š Č I N E 
O T R O Š K E G A V A R S T V A 

Na seji skupščine občinske 
skupnosti otroškega varstva Ve-
lenje so sprejeli finančni načrt 
za letošnje leto. Ta načrt so 
sprejemali šele sedaj zato, ker je 
potekalo financiranje samo-
upravnih interesnih skupnosti 
do konca letošnjega julija po 
zakonu o začasnem financira-
nju, k i ga je sprejela skupščina 
SRS konec lanskega leta. V tem 
času pa so ponovno oblikovali 
in potrdili Samoupravni spora-
zum o temeljih planov samo-
upravnih interesnih skupnosti v 
tozdih. Tako teče financiranje 
od 1. avgusta letos po novo 
dogovorjenih osnovah. Na seji 
so pregledali tudi realizacijo fi-
nančnega načrta za obdobje od 
začetka letošnjega leta pa do 
konca avgusta. Delegate so se-
znanili tudi s problematiko 
otroškega varstva v krajevni 
skupnosti Topolšica. Na eni 
zadnjih sej samoupravne inte-
resne skupnosti otroškega var-
stva so namreč sprejeli sklep o 
gradnji vrtca v tej krajevni skup-
nosti. Ker pa imajo trenutno le 
14 otrok, ki obiskujejo vzgojno 
varstveni zavod, je prišlo do 
dileme, če je upravičeno, da 
gradijo vrtec v tej krajevni skup-
nosti. Po razpravi je skupščina 
potrdila prvoten sklep, glede na 
to, da predvideva zazidalni na-
črt Topolšice gradnjo precej 
individualnih hiš in se bo torq 
število prebivalcev v tej krajevni 
skupnosti kmalu povečalo. Po-
leg tega pa so delegati iz To-
polšice povedali tudi, da je v 
Topolšici veliko večje število 
predšolskih otrok, ki bi sicer 
obiskovali vzgojno varstveni za-
vod, vendar je obstoječi v sla-
bem stanju in j i m zato starši 
raje najdejo varstvo kje drugje. 
Na seji so potrdili tudi novo 
ekonomsko ceno za varstvo na 
domovih in jasličnih oddelkih 
vzgojno varstvenih ustanov, k i 
se bo povečala za 12 odstotkov 
in pa pravilnik za obračunava-
nje oskrbnine v vzgojno varstve-
nih ustanovah. Imenovali so 
tudi komisijo za štipendiranje, 
odbor za družbeno samozaščito 
in nadomestnega člana v komi-
siji za varstvo na domu. Delega-
t i pa so soglašali tudi z ustano-
vitvijo skupnih služb samo-
upravnih interesnih skupnosti. 

avto in avtomobilista, se je v 
nedeljo v te strmine zagnalo 
veliko železnih konjičkov. 
Sončno dopoldne je privabilo 
pred kočo lovske družine Smre-
kovec pri Križniku mnogo ljudi. 

Zelene „jagerske uniforme" 
so se kosale v izboru blaga, 
kroju in izdelavi, nasmejani 
obrazi in topli stiski rok, pa so 
pričah o domačnosti in prija-
teljstvu. 

„Že cel teden napovedujejo 
slabo vreme," se je v krogu 
znancev hudoval starejši lovec, 
„pa poglejte, kako nam streže." 
In se je med jesensko obarvano 
drevje res močno uprlo sonce, 
lahen vetrc, pa je kljub temu 
prejprečeval pripeko. 

Se požirek ali dva iz domače 
točilnice v koči, da se poplakne 
prah s ceste in že se je začel 
svečani trenutek, k i je privabil 
pred kočo toliko ljudi - raz-
vitje prapora šoštanj ske lovske 
družine Smrekovec. 

Zaigrali so v rog, proslava se 
je začela. Goste in člane lovske 
družine je pozdravil njihov 
predsednik Franc Jelen. Sprego-
vori l je o razvoju tega društva, o 
letošnjih pomembnih jubilejih, 
med katere se skromno vklju-
čuje tudi praznovanje 80-let-
nice lovstva na Slovenskem. 
Spregovoril pa je tudi o boju 
lovcev za ohranitev narave in 
živalstva v njej, proti nesmisel-
nemu krčenju, ki ga narekuje 
pohlep in nagel industrijski raz-
voj. Poudaril je, da morajo biti 
lovci vedno pripravljeni tako za 
obrambo domovine, kot tudi za 
obrambo gozdov. 

O B I S K O S M O Š O L C E V 
I Z V R N J A Č K E B A N J E 

V Š M A R T N E M 

Lani smo se pobratili s kra-
jem Novo selo iz občine 
Vrnjačka Banja. Njeni predstav-
niki so že večkrat obiskali naš 
kraj. Tudi na otvoritev novega 
gasilskega doma so prišli. 

Dne 5. oktobra pa so nas 
obiskali osmošolci tamkajšnje 
osnovne šole. Izmenjali so nekaj 
besed z osmošolci naše šole in 
sklenili trdne vezi prijateljstva. 
Tudi to je dokaz, da vodi brat-
stvo med dvema krajema lepe 
sadove. Žal pa je bilo časa za 
kramljanje zelo malo. Hitro, 
prehitro je minil čas, ko so bih 
med nami in morah smo se 
posloviti. Pripravili smo j im 
kratko slovo in j i h obdarili, oni 
pa so nas povabili v Srbijo, v 
njihov kraj. Njihovo vabilo smo 
z veseljem sprejeli. Upamo, da 
nam bo uspelo uresničiti to 
gorečo željo vseh nas. Slovo je 
bilo za vse težko, saj bi radi še 
dalj časa ostali skupaj. 

NIKA TEVŽ, 
novinarski krožek 
Šmartno ob Paki 

tek celotne proslave, razvitje 
prapora. Ta čast je doletela 
najstarejšega člana te lovske 
družine, tovariša Napotnika, k i 

je dejal, da z zadovoljstvom 
razvija prapor in ga daje v var-
stvo praporščakom, ki naj ga 
skrbno in vamo čuvajo. Na 
prapor so potem pripeli še tra-
kove, k i so j ih prispevali posa-
mezni darovalci, na koncu pa so 
prapor pobratih s praporoma 
lovskih družin Škale in Oljka iz 
Šmartnega ob Paki. S tem se je 
uradni del proslave končal. Vsi 
udeleženci pa so odšli na lovski 
golaž in v veselem krogu zaklju-
čili uspešen dan. 

Predsednik gradbenega odbora Ivan Jelen je prerezal trak 

/ O ljubljanska banka 
Z ljubljansko banko do stanovanja V Ljubljanski banki lahko dobita zakonca od letos i 

. .dodatno družinsko posojilo" do zneska 14.000 din z 
premostitev težav pri gradnji. 

Izdatna injekcija v težavah Ljubljanska banka, podružnica za kreditiranje stano-
vanjskega in komunalnega gospodarstva, je letos : 
nekaterimi ukrepi še bolj kot doslej olajšala pot d< 
stanovanja vsem tistim, ki jih še vedno tarejo takšne ai 
drugačne stanovanjske težave. Pomislili boste, 
dodatno družinsko posojilo ni nobena novost, ker i 
poznate najrazličnejše oblike bančnih posojil za reše-
vanje stanovanjskih težav občanov. To je sicer rs 
vendar se je oblika in način odobravanja teh posojil 
spremenila in razširila, tako da lahko govorimo 
bistvenih izboljšavah kreditnih pogojev. 

Kakšna je torej letošnja prva in izdatna ..injekcija1 

Ljubljanske banke, ki naj kupcem novih stanovanj i 
graditeljem hiš pomaga čez mnoge ostre čeri, zla! 
seveda denarne? Sklep o dodatnih stanovanjskih 
posojilih občanom omogoča, da dobi največ 70.000 
din dodatnega posojila vsak občan, ki sodeluje z banki 
tako, da ima pri njej vsaj 30.000 din stanovanjskegi 
posojila na podlagi varčevanja, ali pa da je dobil vaj 
50.000 din stanovanjskega posojila na podlagi prodaji 
konvertibilne valute oziroma na podlagi vezave doma-
če ali tuje valute. 

Lahko pa dobijo takšno posojilo tudi občani, ki imajo 
v Ljubljanski banki v obdobju zadnjih petih let nt 
hranilni knjižici, na tekočem ali deviznem računu vsaj 
šest mesecev v dinarjih ali devizah najmanj 201 
zaprošenega posojila. Še več ugodnosti pa ima tisti,ki 
prejema svoje osebne dohodke ali pokojnino pri LB, 
saj mu v tem primeru zadošča, da ima na hranilni 
knjižici ali na tekočem računu samo 10 % zaprošenega 
posojila. Na tak način banka pomaga s posojilom vsem 
tistim, ki jim je zmanjkalo denarja za dograditev hiiei 
če se je stanovanje, ki so ga nameravali kupiti, 
podražilo, pa tudi tistim občanom, ki bodo z rekov 
strukcijo zgradbe pridobili nove stanovanjske površini 

Pomembna ugodnost pri dodatnih posojilih je tudi 
tem, da lahko zakonca dobita družinsko posojilo, si 
pravi vsak po 70.000 din. Obresti za t o posojilo so 
6 %, vrniti pa ga je treba najkasneje v 10 letih. Vemo, 
da mladi, ki zidajo, kupujejo stanovanje ali obnavljajo 
hišo, težko zmorejo vse sami. Vedno je dobrodoili 
tudi pomoč staršev in sorodnikov. Na to smo mislil 
tudi v Ljubljanski banki. Pri najemanju dodatnih 
posojil vam lahko pomagajo tudi člani ožje družin 
skupnosti, ki jim banka pod posebnimi pogoji odol 
. .dodatno posojilo". Na tak način vam Ljubljansk 
banka ponuja pomoč v stiski, na vas pa je, da izbere« 
najboljše. 

sa pojasnila dobite v vaši poslovni enoti Ljubljanski 
inke. i - . 



vas 
obveščevalec 

koledar 

dežurstva 
nje: 
10. 1977 od 7. do 19. 

tMa i jan Leban 
L 10. 1977 od 19. dr. Marjan 
»ban 
5. 10. 1977 do 7. dr. Marjan 
tban 
k 10. 1977 od 7. dr. Janko 
[)les 
7. 10. 1977 do 7. dr. Janko 
>les 
r. 10. 1977 7. dr. Pavel Grošel 
I 10. 1977 do 19. dr. Pavel 
rošel 
L 10. 1977 do 19. dr. Franc 
otnik 
L 10. 1977 do 7. dr. Franc 
otnik 

oš tanj: 
d 14. do 17. 10. 1977 dr. Val-
sr Pirtovšek 
d 17. d o 24. 10. 1977 
r. Jovan Stupar 

prireditve 

t 
'etkov kulturrni večer 
r V petek 1J.4. oktobra ob 19. 
iri bo v knijižnici Kulturnega 

tra Velentje petkov večer z 
vom: Jvečer pesmi in 

amospevov (domačih ter tujih 
kladateljev".. Predstavili se 
lodo: sopramistkalleana Bratuž 
• Kacjan, teinorist Mitja Grego-
ač in pianisttka Tatjana Bratuž 
- Šporar. N a sporedu so pesmi 
I. Kozine, R. Simonitija, M. 
Iravničaija, J. Ravnika, B. 
pavca, F. SShuberta, F. Cho-
lina, W. A.. Mozarta in M. 
tavela. 

Loncert „Sltovenskega okteta" 
[ V soboto i 15. oktobra ob 
B.30 uri bco v komu kulture 
fdenie konccert „Slovenskega 
kteta". Prireeditev je omogočil 
Modni salom" Velenje. Zaradi 
mejenega šttevila vstopnic pri-
poročamo, dla si j ih zagotovite 
ravočasno ppri recepciji doma 
ul ture Vele naje. 

mali 
oglasi 

Ugodno pnrodam dobro ohra 
njeno sedežrno garnituro, zlato 
[umene barvve. Informacije m 
»lefon 850-1-875, vsak dopol-
lan, razen soobote. 

Sadna drlrevesca in nizke 
rrtnice dobilite pri Jelenovi dre 
'esnici v Šentitilju pri Velenju. 

Takoj sprerejmem v službo za 
1 ur natakaarico ali kuharico 
ahko tudi [i starejša. Biffe 
Jrbanc Š Šoštanj, telefon 
180-151. 

Zakonca brez otrok iščeta 
manj še stanovanje, ali sobo v 
Velenju in okolici. Plačilo po 
dogovoru. Naslov v uredništvu. 

Avto ŠKODA 100 Š, obnov-
ljen, prodam. Mavec, Cankar-
jeva 1/c, Velenje, telefon: 
850-717. 

[etek, 14. oktober - Nedeljko 
pobota, 15. oktober - Terezija 
Nedelja, 16. oktober - Hedvika 
Ponedeljek, 17. oktober - Ignac 
[torek, 18. oktober - Luka 
Sreda, 19. oktober - Izak 
Četrtek, 20. oktober - Miro 

REDNI KINO VELENJE 

14. 10. - petek ob 17.30 in 
19.30 - TIGER ŽRE LEPOTICE -
seksi komedija - ameriški. 

15. 10. - sobota ob 17.30 in 
19.30. UMAZANA MARY IN 
NORI LARRY - ameriški barvni. 
Režija: John Hough. Igrajo: Peter 
Fonda, Susan George. 

16. 10. - nedelja ob 17.30 in 
19.30. UMAZANA MARY IN 

NORI LARRY - ameriški barvni. 
17. 10. - ponedeljek ob 17.30 in 

19.30. VIHAR NA PACIFIKU -
japonski vojni film. Režija: Shuei 
Matsubayaslii. Igrajo: Toshiro Mifu-
ne, Josuke Natsuki. 

18. 10. - torek ob 17.30 in 
19.30 - MOJ BRAT IMA ČUDO-
VITEGA BRATA - češka kome-
dija. Režija: Stanislav Strnad. Igra-
jo: Libuše Šafranikova, Jan Hrušin-
ski. 

19. 10. - sreda ob 17.30 in 19.30 
- MOJ BRAT IMA ČUDOVITEGA 
BRATA - češka komedija. 

20. 10. - četrtek ob 17.30 in 
19.30 - japonski - BOMBA V 
SUPEREKSPRESU. Režija: Junia 
Sato, Igrajo: Ken Takakura, Sonni 
Chiba. 

DOM KULTURE VELENJE 
17. 10. - ponedeljek ob 20. uri -

FILMSKO GLEDALIŠČE VELE-
NJE - PLAMEN ALŽIRA - alžir-
ski vojni. Režija: Ahmed Rashedi. 
Igrajo: M. Kateb, Jan Luj Trenti-
njan. 

19. 10. - sreda ob 20. uri -
FILM JUGOSLOVANSKE KIN-
OTEKE - ULICA SOMRAKA -
ameriški. 

KINO ŠOŠTANJ 
15. 10. - sobota ob 19.30 -

PLAMEN ALŽIRA - alžirski vojni. 
Režija: Ahmed Rashedi. Igrajo: M. 
Kateb, Jan Luj Trentinjan. 

16. 10. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 - VIHAR NA PACIFIKU -
japonski vojni film. Režija: Shuei 
Matsubayashi. Igrajo: Toshiro 
Mifune, Josuke Natsuki. 

17. 10. - ponedeljek ob 19.30 -
UMAZANA MARY IN NORI 
LARRY - ameriški barvni. Režija: 
John Hough. Igrajo: Peter Fonda, 
Susan George. 

19. 10. - sreda ob 19.30 -
BOMBA V SUPEREKSPRESU -
japonski. Režija: Junia Satto. Igra-
jo: Kenn Takakura, Sonni Chiba. 

20. 10. - četrtek ob 19.30 -
MOJ BRAT IMA ČUDOVITEGA 
BRATA - češka komedija. Režija: 
Stanislav Strnad. Igrajo: Libuše 
Šafranikova, Jan Hrušinski. 

: • 
: : 
: 

Suspenz E. Spreča? 
V ponedeljek seje sestal upravni odbor NK Rudar Velenje 

ter na predlog tehnične komisije in strokovnega vodstva 
odločil, da bodo Edina Spreča suspendirali, če do torka, 18. 
oktobra ne bo prišel na trening. Na sestanku so tudi imeno-
vali Zorka Hlavača, dosedanjega šefa strokovnega štaba za 
prvega trenerja, njegova pomočnika pa sta Živko Stakič in 
Uroš Devic. V profesionalno delo so vključili tudi trenerja 
Paviča, nekdanjega dolgoletnega trenerja pionirskega in 
kadetskega moštva Crvenke. 

V torek zvečer smo Edina Spreča poklicali po telefonu na 
njegov dom v Sarajevo. Odgovoril je, daje odšel domov zara-
di družinskih razlogov (Sprečo ne trenira v Velenju že do 3. 
oktobra); v zvezi z govoricami, da bo odšel igrat v Francijo 
pa je dejal, da se ni dogovoril še nič dokončnega. Na vpra-
šanje ali bo nastopil za Rudar na nedeljski tekmi proti Želez-
ničarju v Sarajevu je odvrnil, da to zavisi od tega, če bo pred 
tekmo s predstavniki Rudarja dosegel kompromis. K temu 
naj dodamo še izjavo predsednika tehnične komisije NK 
Rudar, Aca Todoroviča: ,,Važno je, daje Sprečo registriran 
za Rudar in so mu vse obveznosti znane. To pomeni, da leto 
dni brez našega dovoljenja na more nikamor!" 

S. V. 

S 
: | 
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I Z S I L J E V A L P R E D N O S T 
Okrog 16. ure je 7. oktobra letos 

vozil po Jenkovi cesti v Velenju 
voznik osebnega avtomobila ZG 
1 3 6 - 3 3 Slavko Djukič. Ko se je 
približeval križišču s prednostno 
Tomšičevo cesto hitrosti ni zmanjšal 
in se ni prepričal, če lahko varno 
zapelje v križišče. Tako je zaprl pot 
vozniku osebnega avtomobila CE 
7 1 0 - 7 3 Simonu Jakovljeviču. Prišlo 
je do trčenja, pri čemer je osebni 
avtomobil odbilo na pločnik, kjer j e 
zbil pešca Rudolfa Vaithauserja, ki 
se je telesno poškodoval. Telesno se 
je poškodoval tudi sopotnik v Ja-
kovljevičevem avtomobilu Muha-
med Suljkanovič. Voznik Slavko 
Djukič je kazal znake vinjenosti in 
je bil preizkušen z alkotestom, k i j e 
pozelenel nad polovico. 

H U D E T E L E S N E 
P O Š K O D B E ' 

Voznik Mihael Polh je vozil 10. 
oktobra po Kidričevi cesti in nena-
doma zavil proti Tržnici. Tako je 
izsiljeval prednost vozniku Vladu 
Oremužu. Prišlo je do trčenja, pri 
čemer se je Mihael Polh hudo te-
lesno poškodoval, škode pa je za 
okoli 6 .000 dinarjev. 

OBČINSKA KULTURNA SKUPNOST 
VELENJE 

VABILO 

k sodelovanju pri oblikovanju programa kulturnih dejavnosti 
v občini Velenje za leto 1978. 

/ 

Izvršni odbor občinske kulturne skupnosti Velenje 

javno vabi 

organizacije združenega dela s področja kulturnih dejavnosti, 
društva, umetniške skupine, ZKO Velenje, krajevne skupno-
sti, organizacije združenega dela, družbenopolitične organi-
zacije njihove samoupravne organe, delegacije in posamez-
nike, da pismeno sporočijo predloge za program kulturnih 
dejavnosti v letu 1978. 
Posebej opozarjamo vse dejavnike programiranja, da pri 
oblikovanju programov upoštevajo sprejete dokumente o 
družbenem razvoju občine, še posebej pa samoupravni 
sporazum o temeljih plana občinske kulturne skupnosti za , 
obdobje 1976 - 1980. Predlogi programov morajo izražati £ 
tudi priznanja njihovih izvajalcev za smotrno koriščenje 
dohodka, ustvarjenega v svobodni menjavi dela. 
Program kulturne dejavnosti bo v prihodnjem letu posvetil 
posebno pozornost tudi predkongresni partijski dejavnosti. 
V tem smislu pozivamo vse nosilce programiranja, da 
pripravijo predloge za kulturni program, s katerimi se bo 
posebej obeležilo kongresno leto. 
Pri oblikovanju programov za prihodnje leto posebej opozar-
jamo na investicije in investicijsko vzdrževanje. Vsi predlogi 
morajo biti podprti in utemeljen tudi s finančnimi poka-
zatelji. 
V vseh predlogih za kulturne akcije je treba sporočiti tudi 
akcije, ki naj bi jih sofinancirala Kulturna skupnosti Slove-
nije. 
Celovito oblikovane predloge je treba poslati na naslov: 
Občinska kulturna skupnost Velenje Titov trg 1 - najka-
sneje do 31. oktobra 1977. 

^ mi 

I VZGOJNO IZOBRAŽEVALNI ZAVOD 
| VELENJE | 
| TOZD OSNOVNA SOLA GUSTAV SI LIH 
| VELENJE | 
1 Odbor za medsebojna delovna razmerja 1 
| TOZD osnovna šola Gustav Šilih 

razpisuje 
prosto delovno mesto 

UČITELJA V ODDELKU PODALJŠANEGA I 
| BIVANJA (OPB) 
§ za določen čas do 31. 8. 1978. 
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g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e 
gorenje gorenje g o r e n j e gorenje gorenje 

gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje 
gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje = 

= gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje 

| Ste morda že razmišljali o tem, 
§ da bi se zaposlili v Gorenju? 

| Tu ni kaj premišljevati! 
| Gorenje, tovarna gospodinjske opreme, Velenje, kot že leta 
| nazaj, povečuje svojo proizvodnjo. Da bi delavci Gorenja 
| lahko uresničili ta cilj, potrebujemo nove sodelavce, moške 
| in ženske, od nekvalificiranih do kvalificiranih. Nove delavce 
= pričakujemo v vseh obratih. 

| Tu ni kaj premišljevati! 
1 Pišite nam na naslov KADROVSKA SLUŽBA, GORENJE, 
i VELENJE in poslali vam bomo vse informacije, ki j ih želite 
| ter vam hkrati predlagali datum, ko bi prišli v Gorenje na 
i razgovor o zaposlitvi. 
i Tisti, ki so bolj oddaljeni od Velenja, bodo morda pomislili: 
i kako pa bomo prihajali na delo? To ni problem. Gorenje 
j§ ima organizirane delavske proge iz vseh krajev, odkoder 
j | prihajajo naši delavci. Avtobusi vozijo iz vseh krajev Šaleške 
| doline, iz Mežiške in Mislinjske doline, iz Savinjske doline in 
| Gornjesavinjskega področja, iz Celja, Slovenske Bistrice, 
i Slovenskih Konjic ter drugih krajev tega območja. Delavski 
1 vlak pa vozi vsak dan iz Celja do Velenja, do tovarne 
| Gorenje. Če bo potrebno, bo Gorenje skupaj z avtobusnimi 
| podjetji uvedlo še nove delavske proge. 
= Z drugimi ugodnostmi, prostimi delovnimi mesti in osebnim 
= dohodkom, vas bomo seznanili, če nam pišete ali pa, ko 
| boste prišli v Gorenje na razgovor. 

| Resnično! 

J Tu ni kaj premišljevati! 
| Odločite se in nam pišite 

= gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje 
gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje = 

gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje 
gorenje gorenje gorenje gorenje gorenje 

g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e g o r e n j e 
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Nastop službe takoj! 
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PODJETJE 

ZA VZDRŽEVANJE 

STANOVANJSKIH HIS 

V E L E N J E 

KOMISIJA ZA RAZPIS PROSTIH 
DELOVNIH MEST 

razpisuje 
prosto delovno mesto 

DIREKTORJA DELOVNE ORGANIZACIJE 

Pogoji: 
Za zasedbo prostega delovnega mesta morajo kandidati S 
izpolnjevati splošne pogoje, določene z zakoni, samouprav- ^ 
nimi sporazumi in družbenimi dogovori. 
— Biti morajo državljani SFRJ ter moralno-politično neopo- ^ 

rečeni, poleg tega pa morajo izpolnjevati še naslednje J 
pogoje: ^ 

— da imajo visoko ali višjo strokovno izobrazbo gradbene, ^ 
pravne ali ekonomske smeri in da imajo 8 let delovnih ^ 
izkušenj, od tega 2 leti na vodilnih delovnih mestih. 

— ali da imajo srednjo strokovno izobrazbo in 10 let * 
delovnih izkušenj, od tega 4 leta na vodilnih delovnih ^ 
mestih S 

Kandidati naj pošljejo svoje prijave z dokazili o strokovnosti 
v 15 dneh od dneva objave tega razpisa, in sicer razpisni 
komisiji na naslov: 
Podjetje za vzdrževanje stanovanjskih hiš „ D O M " Velenje, 
Šaleška 19/a 
Razpis prostega delovnega mesta se objavlja iz razloga, ker 
sedanji direktor delovne organizacije odhaja nc novo delovno 
dolžnost. 

„NAŠ CAS", glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Ve-
l e l e , Veleri e, Titov trg 2, p.o. 

„NAŠ CAS" je bil u s t a n o v e n 
1. maja 1965; do 1. januarja 
1973 je izhajal kot štirinajst-
dnevnik „ŠALEŠKI RUDAR": 

kot tednik pa izhaja „NAŠ 
CAS" od 1. januarja 1973 
naprej. 

Uredništvo: Marijan Lipovšek 
(direktor in glavni urednik), Sta-
ne Vovk (odgovorni urednik), 
Mira Tamše, Boris Zakošek ter 
Niko Kupec in Dušan Lazar 
(tehnična urednika) . 

>b petlar 
in uprava 63320 V e l e l e , Titov 
trg 2/II , poštni predal 89 , tele-
fon (063) 8 5 0 - 0 8 7 - Brzojavni 
naslov: Informativni center Ve-
leti e. 

Cena posameznega izvoda 3 
dinarje, mesečna naročnina 10 
dinarjev, letna naročnina 120 

dinarjev (za inozemstvo 250 
dinaijev). 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nici Velerje 52800 - 601 -
21420. 

Grafična priprava CZP „Do-
lenjski list , ,Novo mesto, tisk 
tiskarna „Ljudska pravica" Ljub-
ljana. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

Za „NAŠ CAS" se po mnerju 
Sekretariata za informaeje iz-
vršnega sveta Skupščine SR Slo-
venge številka 4 2 1 - 1 / 7 2 od 8. 
februarja 1974 ne plačuje te-
meljnega davka od prometa pro-
izvodov. 

40 (399)9) - 14. oktobra 1977 



in 

VESELI VEČER 

v Šoštanju v soboto, 22. oktobra ob 17,00 
uri v Domu kulture 

v Velenju v soboto, 22. oktobra ob 19.30 
uri v Domu kulture 

Nastopata ansambel Franca Miheliča in 
humorist Brane Ivane 

Rudarsko elektroenergetski kombinat Velenje je 
financiral izgradnjo novega stanovanjskega bloka 
v soseski Šalek — Gorica. V bloku je 85 družin-
skih stanovanj in 10 garsonier. Prostore štirih 
stanovanj pa so namenih za otroški vrtec v 
katerem bo prostora za osemdeset otrok. 

Zadnjo nedeljo so slavili tudi člani lovske družine 
Smrekovec iz Šoštanja. Pri lovski koči pri Križni-
ku v Belih vodah so med priložnostno slovesno-
stjo razvili zastavo. Na slovesnosti je Franc Jelen 
spregovoril o pomenu lovstva za obvarovanje 
okolja ter o vključevanju lovcev v splošni ljudski 
odpor. 

Na II . vzorčnem sejmu sozda Gorenje, k i je v 
Rdeči dvorani v Velenju, sodelujejo tudi nekatere 
druge organizacije združenega dela. Na sejmu 
sodeluje med drugim tudi Smreka iz Gornjega 
grada, k i se obiskovalcem sejma predstavlja z 
brunarico. Program, k i ga nudi „Smreka", članica 
sozda STIK Moziije, privablja številne obiskoval-

Na velenjski komunali so se že začeli 
na zimo. Na to^med drugim kaže tudi 
ob cesti proti Škalam. Lani je ta zaloga 
380 ton, letos pa so jo še povečali, saj so 
kar 500 ton soli po dinar deset para. Tako 
ni bati, da bi bile ceste predolgo zasnežene, 
nekoliko več pa bo tudi ije na avtomobilih. 

Velenjski rudarji ne bodo izpolnili za letos predvidenih planskih nalog — Osnovni razlog za to je zmanjšana od kopna 
fronta — Povečanje proizvodnje je mogoče ob uveljavitvi novega delovnega časa, pri čemer je predlagano, da bi rudnik 
obratoval vse delavnike, torej 6 dni v tednu, rudarji pa bi bili razporejeni v 4 izmene — Nova razporeditev dela bi 

zagotovila 12,5 % povečanje proizvodnje premoga, prihodnje leto pa tudi izpolnitev planskih nalog 

Navadili smo se že, da so bile 
zadnja leta vesti o rekordni 
proizvodnji velenjskih rudaijev 
ter o doseganju in preseganju 
planskih nalog nekaj čisto vsak-
danjega. Tako je bilo tudi v 
prvem letošnjem polletju, če-
prav so se velenjski knapje že 
tedaj srečevali s precejšnjimi 
težavami. 

Vsemu navkljub so šaleški 
rudarji vendarle uspeli izpolniti 
polletni proizvodni načrt in ga 
z izkopom 2,247.000 ton tudi 
preseči (za 16.480 ton oziroma 
0,7 %). Julija pa je bil izkop 
premoga že manjši od predvi-
devanj. Takšno stanje se nada-
ljuje. Tako so rudarji nakopali 
do vključno 10. oktobra 
3,303.900 ton lignita, kar je 
140.300 ton manj, če doseženo 
proizvodnjo primerjamo z leto-
šnjimi planskimi obveznostmi. 

Z A K A J Z M A N J Š A N J E 
P R O I Z V O D N J E ? 

V pogovoru s predstavniki 
velenjskih rudarjev smo izvede-
li, da je več razlogov za to, da 
letošnja proizvodnja ne dosega 
planskih predvidevanj. Glavni je 
ta, da se je julija zmanjšala 
odkopna fronta od 1.660 met-
rov na 1.220 metrov. Razumlji-
vo je, daje zmanjšanje odkopne 
fronte povzročilo tudi zmanjša-
nje proizvodnje. Medtem, ko so 
naši rudaiji v prvem polletju v 
poprečju nakopali 16.126 ton 
lignita dnevno, so ga v poletnih 
mesecih le okrog 13.000 do 
13.500 ton na dan. 

Težave, s katerimi se zdaj 
srečujejo v tozdih rudnika ligni-
ta Velenje, so pričakovali. 
Spomniti se je treba samo ne-
sreč, k i so se pripetile v zad-
njem času. Zato so že meseca 
februarja pripravili predlog 
ukrepov, da bi ob zmanjšanju 
odkopne fronte vendarle zago-
tovili za dane razmere optimal-
no proizvodnjo premoga. Maja 
meseca so ugotovili, da je mo-

goče- letos nakopati le okrog 
4.070.000 ton lignita, prihod-
nje leto pa samo 3,8 milijona 
ton. Ker pa je želja vseh, da bi 
nakopali kar največ lignita, 
pravzaprav, da bi se vendarle 
približali proizvodnji, ki je 
predvidevana za to srednjeroč-
no obdobje, so, kot pripoveduje 
dipl. inž. Slavko Janežič, pri-
pravili predlog, da bi hkrati s 
prehodom na 42-urni delovni 
teden uvedli tudi drugačno raz-
poreditev dela. Proizvodnja naj 
bi, kot je bilo predlagano, tekla 
6 dni v tednu, rudaiji pa bi bili 
razporejeni v 4 izmene. Proste 
bi imeli vse nedelje, pa še en 
dan v tednu. Tako bi velenjski 
premogovnik obratoval 303 dni 
v letu, torej vse delavnike. 
Samo z drugačno razporeditvijo 
dela bi torej omogočili poveča-
nje proizvodnje za najmanj 
12,5 %. Predlog ni bil sprejet. 
Zato so se morali odločiti za 
drugačne ukrepe, da bi vendarle' 
povečali izkop lignita. 

Z A P O S L E N I H 150 
R U D A R J E V M A N J , 

K O T D O L O Č A N A Č R T 

Na račun investicijskih del so 
začeli pospešeno nadomeščati 
izpadle odkopne fronte. Še 
pred tem pa so na novo določili 
lcriterije in varnostne mere. Ob 
koncu septembra so tako že 
povečali dolžino odkopne fron-
te na okrog 1.500 metrov, v 
naslednjih mesecih pa jo bodo 
na okrog 1.700 metrov. 

Kljub tem in še nekaterim 
drugim ukrepom pa izpada pro-
izvodnje iz poletnih in prvih 
jesenskih mesecev ne bo mogo-
če nadoknaditi. Ob tem ne gre 
prezreti dejstva, da zaposluje 
velenjski rudnik okrog 150 ru-
daijev manj, kot določa načrt. 
Predvidevajo pa, da bodo do 
konca leta knapje prišli na delo 
tudi 6 sobot, ko bi sicer bil i 
prosti, da bi tako zmanjšali 
izpad proizvodnje in se bolj 

približali letni planski nalogi. 
Težko bo tudi prihodnje leto, 
k o morajo, zaradi začetka obra-
tovanja nove, četrte faze šo-
štanjske termoelektrarne, nako-
pati kar 4,700.000 ton lignita, 
zadnje ocene pa kažejo, da je 
mogoče v 265 delavnikih prido-
biti največ do 4,5 milijone ton 
lignita. 

U K R E P I , D A SE 
P R I B L I Ž A J O 

P L A N S K I M N A L O G A M 

Dejstvo je, da letošnjega pro-
izvodnega načrta, to je izkopa 
4,500.000 ton, zagotovo ne 
bodo izpolnili. Storili pa bodo 
vse, kot smo že zapisali, da se 
načrtovani proizvodnji, kolikor 
je mogoče najbolj, približajo. 
Prizadevanja šaleških rudaijev 
pa so odvisna tudi od uresničit-
ve naslednjih nalog: večje proiz-
vodnje na 1 meter čela; posku-
sov z Dawty podporjem, da bi 
tako uvedli horizontalno kon-
centracijo v področjih, k i so 
ogrožena zaradi krovnih vod; 
rešitve vprašanja odkopavanja 
pod vodonosnimi plastmi, kjer 
je debelina izolacijske gline 
minimalna; pospešitve del pri 
prestavitvi objektov jaška Pre-
loge ter zagotovitve boljšega 
izkoriščanja strojev in odkopne 
fronte s povečanjem števila 
delavnikov. Razumljivo pa je, 
da so za uresničitev vseh teh 
nalog, k i so dokaj zahtevne, 
potrebna tako finančna sred-
stva kot strokovna delovna sila. 

K A K O Z A G O T O V I T I 
V E Č J O P R O I Z V O D N J O 
Pričetek obratovanja našega 

največjega termoenergetskega 
objekta, nove termoelektrarne 
Šoštanj IV, terja tudi povečanje 
izkopa lignita. Prihodnje leto 
naj bi ga velenjski rudaiji, kot 
določa srednjeročni načrt, na-
kopali 4,700.000 ton. Zadnje 
ocene pa kažejo, kot smo že 
zapisali, da je mogoče v 265 

Pomoč delovnim organizacija« 
Ustanovljena komisija, ki bo nudila delovnim organi 

cijam pomoč pri pripravi samoupravnih aktov 

delavnikih pridobiti le 
4,500.000 ton premoga. 

Zato bo treba s širšo akcijo 
in pomočjo znova začeti s pri-
zadevanji za uveljavitev novega 
načina dela. Pri 303 delavnikih 
bi bilo namreč mogoče za naj-
manj 12,5 % povečati proizvod-
njo lignita. Velenjski rudnik bi 
obratoval, da znova spomnimo, 
6 dni v tednu, rudaiji pa bi bil i 
razporejeni v 4 izmene. Ob 
večji proizvodnji in višji pro-
duktivnosti pa bi bilo mogoče 
zagotoviti rudaijem enake oseb-
ne dohodke, kot j i h imajo zdaj! 

Predloge za prehod na 42 
umi delovni teden in za drugač-
no razporeditev dela imajo na 
velenjskem premogovniku že 
pripravljene, od rudaijev samih 
pa je zdaj odvisno, kdaj j ih 
bodo uveljavili. So pa predlogi 
zagotovo vredni temeljitega pre-
misleka, saj bi bila v prihodnje 
potrebna manjša vlaganja v pro-
izvodnjo, zagotovili pa bi tudi 
precej večjo izkoriščenost 
obstoječih osnovnih sredstev. 
Ob tem pa ne gre prezreti ugo-
tovitve, da nov način dela prav-
zaprav ni nobena novost, saj ga 
poznajo tudi pri nas že v več 
dejavnostih (železarne, kemična 
industrija, elektrarne, promet 
itd.), uvedli pa so ga tudi že v 
nekaterih premogovnikih v 
Jugoslaviji, pred časom denimo 
v Bosni. 

MARIJAN LIPOVŠEK 

„ Z L A T I M E R K U R " 
Z A T U S 

29. septembra so v dvorani doma 
sindikatov v Beogradu svečano po-
delili mednarodno priznanje „zlati 
Merkur". To priznanje, ki je bilo 
ustanovljeno pred 17 letina pobudo 
mednarodnega novinarskega centra 
v Rimu, podeljujejo vsako leto za 
razvoj proizvodnje in mednarodnega 
delovanj a. 

Letošnji „zlati Merkur" so prejele 
104 jugoslovanske organizacije zdru-
ženega dela, med njimi tudi 18 
delovnih kolektivov iz SR Slovenije. 
„Zlati Merkur" je bil letos dodeljen 
tudi Tovarni usnia Sloveni Gradec. 

Izvršni odbor kluba samouprav-
ljalcev Velenje je na svoji 9. redni 
seji imenoval komisijo za nudenje 
strokovne pomoči delovnim organi-
zacijam pri pripravi samoupravnih 
aktov (sporazumov). Gre za pomoč 
predvsem tistim organizacijam zdru-
ženega dela, ki nimajo organiziranih 
ustreznih strokovnih služb. 

Komisija, ki jo sestavljajo Lojze 
Batič, Sonja Bjeladinovič, Rajko 
Ermenc, Ludvik Kastelic, Tone Ku-
gonič, Stane Mazej, Stane Ravljen, 
Rado Sivka, Viktor Sušin in Tone 
Hladin se je 6. oktobra sešla na 
svojo prvo sejo ter sprejela program 
deli. 

Komisija bo predvsem nudila 
strokovno pomoč tistim organizaci-
jam združenega dela, ki bodo zahte-
vale odgovore na konkretna vpraša-
nja oziroma probleme, s katerimi se 
srečujejo pri pripravi samoupravnih 
sporazumov. Predvsem bo komisija 
pomagala pri pripravi tistih samo-
upravnih sporazumov, ki morajo biti 
pripravljeni do 31. 12. 1977. Komi-
sija se bo sestajala na problemskih 
razpravah, ki se jih bodo udeleževali 
tudi predstavniki organizacij združe-
nega dela, ki bodo zahtevala odgo-
vore na posamezna vprašanj a. K 
delu bodo pritegnili tudi društvo 
ekonomistov in društvo pravnikov. 
Sicer pa bo komisija kar najtesneje 
sodelovala s komisijo za spremljanje 
uresničevanja vsebine zakona o 
združenem delu pri skupščini obči-
ne Vele rije. 

Komisija se bo, kot je bilo skle-

njeno, poslej sestajala vsak četrt 
sejni sobi občinskega sveta ZSS 
lenje, po potrebi pa tudi v organ 
cijah združenega dela. 

K R I T I Č N E OCENE 
D E L A 

Aktivnost komunistov na pod 
ju moziiske občine je v teh dni 
polnem razmahu. Od 10. septei 
do 10. oktobra so namreč vi 
organizacijah ZKS opravili svoje 
lilne konference in na podlag 
bodo takoj zatem pripravili še« 
no konferenco občinske o rja 
cije Zveze komunistov. 

Komite občinske konferena 
že pred časom za vse osnovne o 
nizacije pripravil obširne-napotki 
pripravo volilnih konferenc. Pod 
za te napotke so skupno dogo 
jena stališča in sklepi medobčin 
ga sveta ZKS. To gradivo je že i 
bo znatno pripomoglo k bolj ta 
vostnim pripravam na konfen 
tako z vsebinskega kot organia 
skega vidika, pa tudi raven ko 
renc samih seje znatno dvignila. 

Kot povsod drugod tudi ko 
nisti v Gornji Savinjski dolini p« 
čaj o največ pozornosti oceni 
benopolitičnih in • samoupii 
družbenoekonomskih razmer 

jem okolju, v poročilih o delu 
nizacije v preteklem obdobj 
kritično in hkrati vspodbudni 
pravljajo o pogojih in posel 
svojega dela. 

Krajevni praznik v Reči 
Nove pridobitve: modernizirana cesta Rečica — Dol S 
ter nad pol kilometra cest v kraju samem — V povor 

prikazali vse dejavnosti kraja 
precej prostovoljnih dela V spomin na 6. oktober 

1943, ko so partizanske enote 
napadle in uničile žandarmarij-
sko postojanko, praznujejo pre-
bivalci krajevne skupnosti Reči-
ca ob Savinji vsako leto svoj 
krajevni praznik. Ob izrednih 
dosežkih na področju uveljav-
ljanja novih družbenoekonom-
skih odnosov so slavili letos 
tudi pomembne delovne zmage. 

O tvoril i so 3 k m dolgo moder-
nizirano cesto Rečica - Dol 
Suha in nekaj nad pol kilometra 
cest v kraju samem. Vse to so 
zgradili s samoprispevkom kra-
janov in s sredstvi krajevne 
skupnosti, opravili pa so tudi 

Krajevni praznik so pie 
ci Rečice proslavili zadnjo 
boto. Dopoldne je bilo na 
na sporedu streljanje z a 
puško, zatem pa so se v i 
t e p k i tekmi srečali nogom 
Usnjaija iz Šoštanja in Mlai 
z Rečice. Srečanje se je kfl 
lo neodločeno, 3:3. 

Popoldne so pripravili 
vorko, v kateri so prikazal 
dejavnosti kraja. Zvečer pi 
bila v dvorani prosvetnega 
ma proslava, na kateri sonr-

pili godba na pihala, pevci 
recitatoiji iz vrst študentov, 
jakov in učencev. 


